
 

Jegyzőkönyv az ELTE TTK HÖK 

Küldöttgyűlésének 2015.06.30-i üléséről 

 

 

 

A jegyzőkönyvet készítette: Pintér Kornélia 

Ülés helye és ideje: 1117 Budapest, Pázmány Péter sétány 1/A (Északi Tömb), 0.89-es terem; 

2015. június 30. 16:00 

 

Hoksza Zsolt 16:21-kor megnyitotta a Küldöttgyűlés ülését.  

Az Ellenőrző Bizottság megállapította, hogy a Küldöttgyűlés 24 fővel határozatképes. 

Hoksza Zsolt jelölte Pintér Kornéliát a jegyzőkönyv vezetésére. Pintér Kornélia vállalta a 

jelölést. 

 /2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 24 szavazattal, egyhangúlag elfogadta, hogy Pintér 

Kornélia vezesse a jegyzőkönyvet. 

 

Hoksza Zsolt ismertette az előzetesen kiküldött napirendet:  

1. Bejelentések 

2. Beszámolók 

3. Személyi kérdések 

4. Költségvetés 

5. Egyebek 

Módosítási javaslat: Kiss Edina, az ELTE HÖK elnökjelöltjének bemutatkozása kerüljön bele 

első napirendi pontnak. 

A módosítási javaslatot a Küldöttgyűlés elfogadta. 

Az elfogadott módosult napirend a következő: 

1. ELTE HÖK elnökjelölt bemutatkozása 

2. Bejelentések 

3. Költségvetés 

4. Beszámolók 

5. Személyi kérdések 

6. Egyebek 

 /2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 24 szavazattal, egyhangúlag elfogadta a módosult 

napirendet. 

 

Iktatószám: HÖK/1362/2(2015) 

Tételszám: 33 

Mellékletek száma: 2 



 

1. Kiss Edina ELTE HÖK elnökjelölt bemutatkozása (18:25) 

A teljes pályázat itt olvasható: 

http://ehok.elte.hu/sites/default/files/elte_hok_elnoki_es_tisztsegviseloi_palyazat_2015_2015.

pdf 

ELTE Társadalomtudományi Karán szociális munka szakos hallgató. 2010 óta HÖK-ös 

tisztségviselő. 2 éve ELTE HÖK-ben kabinetfőnök. 

Pályázat bemutatása: 2 fő cél: egy gyakorlatiasabb és egy elvi, amit át lehet ültetni a 

gyakorlatba. 

ELTE-ről kialakult kép nem pozitív. Sok aktívan tevékenykedő ember van, még sincs 

megbecsülve az ő munkájuk. Nehezen tudunk egy olyan képet kialakítani, ami megmutatja, 

hogy ez a szervezet hogyan is működik. Tisztában van azzal, hogy vannak olyan 

tisztségviselők és részönkormányzatok, ahol számtalan olyan probléma van, amely nem segíti 

ezt az elképzelést, ezzel kezdeni kell valamit a jövőben. Morális és elvi alapok kellenek 

hozzá. Etikai kódex: feladat ellátása során, elvi pontok, alapelvek, ami alapján működni kell. 

Alacsony a választási részvételi arány, a hallgatók nem szívesen fordulnak a HÖK-höz. 

Befolyásoló, hogy az ELTE-t a médiában, társadalomban hogyan ítélik meg. 

Bejövő hallgatóknak számára fontos lehet, hogy mit látnak a HÖK-ből, milyen embereket 

látnak, és hogyan látják azokat. 

Elvi dolgok – módszeri, lehet rajta javítani. Rászoruló embereken hogyan lehet aktívan 

segíteni (szakjából adódóan tapasztalatok). Egészséges kép kialakítása, társadalmi 

felelősségvállalásból a részünk kivétele. Így elkezdeni elég jól lehet. 

Ifjúsági rendezvények kérdése: tehetséges, de hátrányos helyzetű gimnazisták bevonzása. Az 

„elit egyetem” kép megszűntetése. Hitelesen átadni az információkat elsősorban a 

tisztségviselők segítségével, akik korban közelebb is állnak a diákokhoz. Azok a hallgatók 

legyenek az ELTE-n, akik a saját tudományterületükön a legjobbak.   

Tanárszakosok kérdése: igény lenne rá, hogy az első két évben is találkozzanak diákokkal. 

Gyakorlati képzés is legyen már, az elméleti mellett. Kurzus: önkéntes alapon korrepetálás 

iskolákban, erre kell kitalálni a rendszert az iskolaigazgatókkal. Mindkét fél profitál ebből.  

Nem ismerjük a szociális helyzetét a hallgatóknak. Rengeteg lett az önköltséges hallgató. 

Régebben a szoctámból megismerhettük a helyzetüket, ez mára már nem igaz. Sok mindennel 

összefügg, pl. rendezvények árának meghatározása. Terv: hatástanulmány készítése, ami az 

egész ELTE-n átfogó, az államisok és az önköltségesek szociális helyzetét is felméri. 

Ösztöndíjak kialakítása önköltségesek számára is. Költségtérítéses szám az ELTE-n nem fog 

megállni, inkább növekedni fog.  

 

Versengés megszűntetése a részönkormányzatok között, cél, hogy a hallgatóknak adjunk és 

képviseljük őket a megfelelő módon. 

 

16:39 Kiss Edina távozik az ülésről. 

http://ehok.elte.hu/sites/default/files/elte_hok_elnoki_es_tisztsegviseloi_palyazat_2015_2015.pdf
http://ehok.elte.hu/sites/default/files/elte_hok_elnoki_es_tisztsegviseloi_palyazat_2015_2015.pdf


 

Nagy Anett és Lukács Károly távozik az ülésről. 22 fővel határozatképes a Küldöttgyűlés. 

 

Holnap (07.01.) lesz az ELTE HÖK Küldöttgyűlése.  

Szimpátiaszavazás a jelölt jelölésére: a Küldöttgyűlés egyhangúlag támogatja. 

  /2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 19 igen, 2 nem és 1 távolmaradás mellett támogatta 

Kiss Edina ELTE HÖK elnöknek jelölését. 

Hoksza Zsolt az ELTE HÖK elnökének jelöli majd a Küldöttgyűlésen Kiss Edinát a szavazás 

eredményéből kifolyólag. 

Hoksza Zsolt 16:44-kor lezárja az első napirendi pontot. 

 

2. Bejelentések (16:44) 

Hoksza Zsolt: Tegnapi (06.29.) szenátusi ülésén a HKR módosítások elfogadásra kerültek. 1 

módosítás történt a helyszínen. Az utólagos kurzusfelvételért az első héten nem kell fizetni. 

Az Oktatási Igazgatóság Neptun üzenetben tájékoztatni fogja a változásokról a hallgatókat. 

Ingatlan-beruházási projekt: sportlétesítmény létrehozása a belvárosban. 400 millió Ft 

értékben a terület megszerzéséről tárgyalások. Kormányzat támogatja a sportberuházásokat.  

Felsőoktatási aktualitások a szakok megszüntetésével kapcsolatban. A biofizikus, valamint a 

tudománykommunikáció a természettudományban mesterképzések megszűnése. 

Tudománykommunikáció esetében vannak törekvések a szak megtartására. Ha nem sikerül, 

akkor a tanárképzésbe épülhet majd bele. Biofizikus képzés pedig szakirányokként biológus 

és fizikus mesterszakokon lesz jelen. 

 

ELTE HÖK delegálások: 

Dukán András Ferencet delegálta a Tanárképző Központ szakindítási munkabizottságába. 

Sudár Mariannt pedig a Tanárképzési és Tanár-továbbképzési Tanácsba delegálták. 

 

Hoksza Zsolt 16:49-kor lezárja a második napirendi pontot. 

 

3. Költségvetés (16:50)  

http://ttkhok.elte.hu/sites/default/files/kgy-anyagok/2015-

06/ttk_hok_koltsegvetes_tervezet_2015.pdf 

Horváth Tamás ismerteti a költségvetés tervezetet. 

Tavalyi maradvánnyal együtt: 15 552 259 Ft 

2015.évi forrás: 13 228 605 Ft. 2014.évi maradvány: 2 323 654 Ft 

http://ttkhok.elte.hu/sites/default/files/kgy-anyagok/2015-06/ttk_hok_koltsegvetes_tervezet_2015.pdf
http://ttkhok.elte.hu/sites/default/files/kgy-anyagok/2015-06/ttk_hok_koltsegvetes_tervezet_2015.pdf


 

Költségvetés összeállítása a Gazdasági Csoport segítségével történt. 

Dékán úr kérésére a leltárfelelősnek kari közalkalmazottnak kell lennie. 

Hoksza Zsolt: leltárfelelős vagy egyszeri munka és egyben kapja a pénzt, vagy emelkedett bér 

számítódik neki és folyamatosan felel a leltárért. Ez az összeg 100 000 Ft. 

 

Gólyatáborok: 4 704 528 Ft. Egyben van kezelve a pénz, nem külön táboronként. Hiába lesz 

sikeres a hallgatói közbeszerzés, az egyetem döntése az, hogy nem adja ki cégeknek a táborok 

szervezését. Emiatt valószínűleg olcsóbbak lesznek a gólyatáborok. 

Rendezvények: Gólyabál: 3 000 000 Ft (+ Bárczi Gusztáv Gyógypedagógiai Kar Hallgatói 

Önkormányzatának támogatás még hozzáadódik). Lágymányosi Eötvös Napok: 2 400 000 Ft 

lezajlott rendezvény. 2,1 millió támogatás. Plusz költségek: konténerkiadás, sorompó. 

Irodafenntartás:  

 - Telefonköltség: 60 000 Ft  

 - TÜSZ, papír, toner (nincs rá érvényes közbeszerzés): 170 000 Ft   

 - Eszközfejlesztés: 260 000 Ft. 2 számítógép és 4 pendrive, februárban döntött erről a 

 Küldöttgyűlés. Tervezett kiadások: projektorjavítás 40 000 Ft, elromlott monitorok 

 javítása (3 rossz közül az egyiket), 1 db javítása: 15 000 Ft  

 - Irodabútor: 150 000 Ft (déli hallgatói irodába 8 db új tárgyalószék, északi hallgatói 

 irodába 2 db). 

Szervezetfejlesztés: Mentorhétvége, Mentortábor: 757 731 Ft. Bele fogunk férni a keretbe, 

alapítványi támogatás is. Önképző és bevonó hétvége: 240 000 Ft. HÖOK vezetőképző 

tavasz/ősz: 240 000 Ft. 

Nyomda: 1 230 000 Ft. Tétékás Nyúz. Egy megjelenés kb. 80 000 Ft. Marad a heti 

megjelenés. 13 lapszám és GólyaNyúz. 

PR: Kommunikáció, pólók: 1 400 000 Ft. Gólyáknak levélkiküldés kb. 50 000 Ft. Gólyatábori 

pólók kb. 1200 darab. 

Tartalék: 840 000 Ft. 

 

Kérdések, hozzászólások: 

Dukán András Ferenc: érdeklődik arról, hogy a táblázat sorai, kategóriái mi alapján lettek 

összeállítva. A tegnapi Választmányon szó volt róla, hogy érdemes lenne összehangolni a 

HÖK és az alapítvány költekezését a közös célok miatt. Javaslata, mivel a mentorhétvége és a 

tábor étkezését, valamint a pólókat az alapítvány fizeti (fizette), ezért egy alapítványos 

rendezvény költségeit vállalja át a HÖK. Konferenciasorozaton a vendégprofesszorok 

szállásának és ellátásának költsége. Erre a keretösszeg 400 000 Ft.  

 



 

Költségvetés módosítása az előbbi javaslattal: Tudományos rendezvények: 400 000 Ft 

szállásra és utazásra. 

 /2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 21 igen, 1 tartózkodás mellett elfogadta a módosított 

költségvetés tervezetet. 

 

Hoksza Zsolt 17:17-kor lezárja a harmadik napirendi pontot. 

 

 

4. Beszámolók (17:17) 

Hoksza Zsolt időben kiküldte elnöki beszámolóját. A Bejelentések napirendi pontban már 

kiegészítette. Kérdés a beszámolóhoz: Seres Ákos érdeklődik, hogy a fogyatékosok helyzete 

miként fog változni? - Technikai jellegű a legtöbb változás, még felül lesz vizsgálva ősszel. 

Rádl Attila kiegészíti: a hallgatóknak 4 nappal a vizsga előtt kell jelezniük, hogy különleges 

helyzetűek. 

Horváth Tamás kérdezi Seres Ákostól, hogy volt-e erről szó az Esélyegyenlőségi 

Bizottságban. – Nem volt szó róla. 

 

Horváth Tamás gazdasági elnökhelyettes időben kiküldte beszámolóját. Nincs kiegészítés, 

nincs kérdés. 

Rádl Attila tanulmányi elnökhelyettes időben kiküldte beszámolóját. Nincs kiegészítés, nincs 

kérdés. 

Seres Ákos esélyegyenlőségi biztos időben kiküldte beszámolóját. Nincs kiegészítés, nincs 

kérdés. 

Vajda Levente kollégiumi biztos időben kiküldte beszámolóját. Nincs kiegészítés, nincs 

kérdés. 

Fricz Gergely külügyi biztos időben kiküldte beszámolóját. Nincs kiegészítés, nincs kérdés. 

Székely Gellért sportbiztos időben kiküldte beszámolóját. Nincs kiegészítés, nincs kérdés. 

Saáry Ákos főszerkesztő nincs jelen az ülésen, beszámolóját időben kiküldte. Nincs kérdés. 

Fetter Dávid informatikus időben kiküldte beszámolóját. Nincs kiegészítés.  

Kérdések: Horváth Tamás: héten lesz nagy informatikai karbantartás, mit takar ez?  –Benne 

van a beszámoló alján. Déli hallgatói iroda gépein a hibák felmérése, ha kell adatlementés és 

szoftverfrissítés. Honlap frissítése. Északi hallgatói irodában szombaton ugyanez. 

Hoksza Zsolt: mikor lesz Informatikai Csoport gyűlés?  – Csütörtök éjjel. 

Nagy Gergely rendezvényszervező biztos időben kiküldte beszámolóját. Kiegészítés: 

választmány már szavazott a Gólyahajóról, hajós megbeszélés már megtörtént ma.  



 

Kérdés: Hoksza Zsolt hajóról, programok stb.?  - Nem lesz idén koncert. Hosszabb útvonalon 

fog hajózni, a jegyárak olcsóbbak lesznek.   

Török Mátyás mentorkoordinátor időben kiküldte beszámolóját. Nincs kiegészítés.  

Kérdések: Sudár Mariann: szakos mentorfelelősök mikor kapnak tájékoztatást a 

mentortáborról?  – Folyamatban van, költségvetéstől és helyszíntől függ. Jelentkezési felület 

most készül. 

Hoksza Zsolt: van még képzése a mentoroknak?  –Van. biológia szakterületen utólagos 

jelentkezés volt. 4 szükséges helyre 6 jelentkező lett. Pénteken megtörtént a képzésük 

(tanulmányi, ösztöndíjak, csapatépítés). Most pénteken fognak tesztet írni és utána szóbelizni. 

Nem kaptak kérdéstárat. 

Berekméri Evelin fizika szakterületi koordinátor nincs jelen, beszámolóját időben kiküldte. 

Nincs kiegészítés, nincs kérdés. 

Réthy Miklós András földrajz- és földtudományi szakterületi koordinátor nem küldte ki 

időben beszámolóját. Ellenőrző Bizottság megjegyzése, Őri Bálint: Miklós e-mailben 

indokolta késését, kb. 1-1,5 óra volt. Nincs kiegészítés, nincs kérdés. 

Nagy Anikó biológia szakterületi koordinátor időben kiküldte beszámolóját. Nincs 

kiegészítés, nincs kérdés. 

Balogh Dániel kémia szakterületi koordinátor időben kiküldte beszámolóját. Nincs 

kiegészítés, nincs kérdés. 

Fáki Anna matematika szakterületi koordinátor nincs jelen, beszámolóját időben kiküldte. 

Nincs kiegészítés, nincs kérdés. 

Sudár Mariann tanárképzési szakterületi koordinátor időben kiküldte beszámolóját. Nincs 

kiegészítés.  

Kérdés: Horváth Luca: írtad, hogy nem rendelkezel tanári mesterszakos hallgatók 

elérhetőségeivel, miért van ez?  – Nincs hozzáférése a tanári mesterszakos levelezőlistához. 

Többi szakterületi koordinátorral beszélt, és így érte el a mesterszakosokat. 

Ellenőrző Bizottság: időben ki lett küldve a beszámoló. Nincs kiegészítés. Nincs kérdés.  

Hallgatói Alapítvány elnök és titkár: beszámoló időben ki lett küldve.  

Két kiegészítés: Dukán András Ferenc:  

 1. Nemzetifjúsági Tanács alakulása folyamatban van.  

 2.LEN-el kapcsolatos problémák, pontosabban a Len afterrel. Alapítványtól független 

hiba volt.  

Kérdések:  

Hoksza Zsolt: mi lenne ez a hiba?  – LEN after szervezése magánkezdeményezés volt, nem 

lett rá engedély kérve. Dukán András Ferenc személyes döntése volt. LEN aftert a LEN 

facebook oldal hirdette meg. 

17:36 Sárosdi Zsombor megérkezik az ülésre. 



 

Az érintett részönkormányzatok engedélye kellett volna a szervezéshez, meghirdetéshez. A 

rendezvény nem került pénzbe senkinek sem. Arra kéri a képviselőket, hogy ez a probléma ne 

az alapítvány beszámolójára legyen hatással, hanem saját személye ellen. 

Hoksza Zsolt: LEN facebook oldalhoz nincs hozzáférése az egyetemről senkinek sem.   

 - Magánszemélyé, ő szervezte az aftert. 

Horváth Tamás: mi az a Nemzetifjusági Tanács?  - Ifjúsággal foglalkozó civil szervezetek 

ellenőrző szervezete. HÖOK-hoz hasonló, ifjúsági szervezet, alulról épülő. Tisztán civil 

szervezetekből álló szervezet. 

 

17:40 Ferentzi Kristóf elhagyja az ülést 

17:42 Szavazás a beszámolókról. 

Ügyrendi javaslat: szavazás egyben és titkosan. 1 tartózkodás. Biológus beszámolóról külön 

cetlin van a szavazás. 

 

Hoksza Zsolt 17:44-kor lezárja a negyedik napirendi pontot. 

 

 

5. Személyi kérdések (17:44) 

3 pályázat érkezett: Titkár, Tudományos biztos, Átláthatóságért felelős referens. 

 

Titkár 

Hoksza Zsolt pályázata alapján jelöli Pintér Kornéliát. A jelölt vállalja a jelölést. 

A jelölt ismerteti pályázatát. 

2013 őszén kezdte meg tanulmányait földrajz-biológia osztatlan tanárképzésen. 2014 őszétől 

földrajz-történelem szakon folytatta. Tavaly mentor volt, idén is jelentkezett és mentor lett. 

Előző ciklusban a Tanárképzési Szakterület póttagja. A tavaszi választásokon képviselőnek 

választották. 

A június 5-i Küldöttgyűlésen vezette a jegyzőkönyvet, mely határidőn belül elkészült és 

kiküldésre került. 

Kérdések a jelölthöz: 

Fetter Dávid: Hogy tetszett az iktatóprogram, mennyire volt részletes a bemutatás? –Nem 

tökéletes a program, de működik és ez a lényeg. Megnézték az iktatási kategóriákat és végig 

az iktatás folyamatát. 

Rádl Attila: Beszéltél-e már korábbi titkárokkal? –Igen, Ágoston Dórával (kettővel ezelőtti 

titkár) néhány órát beszélgettek, megmutatta a korábbi jegyzőkönyveket, elmondta iktatási 



 

tudnivalókat, valamint, hogy ő mit hogy csinált. A korábbi titkárral, Költő Enikővel nem tudta 

felvenni a kapcsolatot, ugyanis nem reagált az üzenetre. –Attila: Javaslom, hogy ha 

megválasztanak, mindenképp keresd fel. 

Hoksza Zsolt: Tudod-e, hogy mi a HÖK-kel kapcsolatos, működésekkel kapcsolatos 

dokumentumok tételszáma az iktatóprogramban. --33-as. 

A jelölt elhagyja a termet. Vita a jelölt távollétében. 

17: 48 - Lukács Károly visszajött. Ferenczi Kristóf visszajött. Vajda Levente kiment és 

visszajött. 

Őri Bálint: Azt látja a jelöltön, hogy nagyon lelkes. Önként vállalta, hogy jegyzőkönyveket 

vezet. Segíteni kell még neki az elején bizonyos dolgokban. 

Rádl Attila: Az eddig megírt jegyzőkönyvekről érdeklődik Őri Bálinttól. –Fel lettek töltve, 

van még rajtuk javítani való, a lényeg az benne volt. A jelölt mondta, hogy szívesen segít a 

korábbi jegyzőkönyvek írásában is.  

A jelölt visszajön az ülésre. Nincs további vita a jelölt jelenlétében. 

 

  /2015 (06.30.) Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 22 igen, 2 nem, 1 távolmaradással 

megválasztotta Pintér Kornéliát Titkárnak. 

 

 

Tudományos biztos 

Danicska Marietta Éva. Nincs jelen. Küldöttgyűlés előtt beszélgetett vele Hoksza Zsolt. A 

pályázó Nagy Anikót kereste meg, aki Kovács Tamáshoz küldte, ő pedig vissza Zsolthoz. 

Egy másik hallgató elkezdte a felkészítést, de nem adott le pályázatot. Danicska Marietta Éva 

nem kapott elegendő felkészítést, és visszalépett. Szeptemberben visszatérünk rá. 

 

Átláthatóságért felelős referens 

Előző ülésen a Küldöttgyűlés támogatta a referensi poszt létrehozását, valamit felhatalmazta a 

választmányt, hogy betöltesse a posztot.  

Választmányi levelezőlistára Horváth Luca kiküldte időben a pályázatát, de a Választmányon 

nem tárgyalták. 

Hoksza Zsolt javaslatára szavazás. Ki támogatja, hogy ettől a rendelkezéstől (ülés előtt 72 

órával kiküldve a pályázat) eltekintsünk? 2 tartózkodás, 1 távolmaradás. 

Hoksza Zsolt Horváth Lucát jelöli pályázata alapján. A jelölt vállalja a jelöltést. 

A jelölt ismerteti pályázatát. 



 

2 és fél év elmaradás van a jegyzőkönyvekkel, ezek pótlása fontos lenne. Alapszabály és 

ügyrendek módosításában és írásában is segédkezne. Ezekből a feladatokból venné ki részét. 

Kérdések: 

Horváth Tamás: nem teljesen ért egyet a tisztség létrehozásával. Segítséget nem kell 

tisztséghez kötni. – HL: Nem egy jegyzőkönyvet írt már, tisztség nélkül. - HT: ezeket a 

feladatokat, mint hallgató, vagy képviselő is el lehet végezni. - HL: érti, mire gondol, de a 

küldöttgyűlés határozott erről a posztról. 

Vita a jelölt távollétében. 

Hoksza Zsolt a küldöttgyűlés véleményét kérdezi. 

Lukács Károly: aki ennyit foglalkozik az adminisztrációval, nem árt, ha tisztséget visel. 

Tevékenykedésének az elismerése lenne. Kifelé történő kommunikációban is egy jó jel. 

Jelölt visszajön az ülésre. Nincs vita a jelölt jelenlétében. 

 

 /2015 (06.30.) Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 18 igen, 4 nem, 1 érvénytelen, 2 

távolmaradással megválasztotta Horváth Lucát Átláthatóságért felelős referensnek. 

 

Hoksza Zsolt: szeretné-e valaki az alapítvány elnökének visszahívását, a beszámolónál 

említett hiba miatt? 

Dukán András Ferenc: nem kell most jelezni, elég, ha valaki szól. És akár egy választmányi 

szimpátia legyen róla. 

Hoksza Zsolt: ha bárki megkeres, hogy beszéljünk róla, vegyük ezt napirendre, akkor nyitott 

rá. 

 

 

Referens közéleti ösztöndíjának megállapítása.  

Javaslatok: 

- Rádl Attila: Ellenőrző Bizottság ösztöndíja – normatíva 10%-a (11.900 Ft) 

- Horváth Tamás: elvégzett munka függvényében, egyszeri közéleti ösztöndíjat kapjon 

havonta. 

Szimpátia szavazás: Horváth Tamás javaslatára: többség. Rádl Attila javaslatára: 3 szavazat. 

Hoksza Zsolt javaslata: rendszeres közéleti ösztöndíj megállapítása 0 %-ban.  

/2015 (06.30.) Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 23 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett 

támogatta, hogy az Átláthatóságért felelős referens rendszeres közéleti ösztöndíja 0 Ft 

legyen. 

Hoksza Zsolt 18:14-kor lezárja az ötödik napirendi pontot. 



 

6. Egyebek (18:14) 

Dukán András Ferenc: utódkeresés a Hallgatói Alapítványban. Jó lenne, ha lenne frissítés. 

Szívesen várnak önkénteseket, valamit kurátornak tagokat. Alapítványos alakulót szeretnének 

tartani. 2-en biztosan le fognak mondani.  

 

Nagy Gergely: pólók átvehetőek péntektől az alapítványban. Aki megy ELTE HÖK 

vezetőképzőre és szeretné, annak leviszi a pólóját. 

 

Beszámolók – szavazás eredménye: 

Hoksza Zsolt, elnök: 23 igen, 0 nem, 0 tartózkodás. 

Horváth Tamás, gazdasági elnökhelyettes: 23 igen, 0 nem, 0 tartózkodás. 

Rádl Attila, tanulmányi elnökhelyettes: 20 igen, 0 nem, 1 tartózkodás, 2 távolmaradás. 

Seres Ákos, esélyegyenlőségi biztos: 22 igen, 0 nem, 1 tartózkodás. 

Vajda Levente, kollégiumi biztos: 22 igen,1 nem, 0 tartózkodás. 

Fricz Gergely, külügyi biztos: 21 igen, 1 nem, 1 tartózkodás. 

Nagy Gergely, rendezvényszervező biztos: 23 igen, 0 nem, 0 tartózkodás. 

Székely Gellért, sportbiztos: 22 igen, 1 nem, 0 tartózkodás. 

Saáry Ákos, főszerkesztő: 22 igen, 1 nem, 0 tartózkodás. 

Fetter Dávid, informatikus: 22 igen, 0 nem, 0 tartózkodás, 1 távolmaradás. 

Török Mátyás, mentorkoordinátor: 22 igen, 0 nem, 0 tartózkodás, 1 távolmaradás. 

Nagy Anikó, biológia szakterületi koordinátor: 20 igen, 1 nem, 2 távolmaradás. 

Berekméri Evelin, fizika szakterületi koordinátor: 21 igen, 0 nem, 1 tartózkodás, 1 

érvénytelen. 

Réthy Miklós András, földrajz- és földtudomány szakterületi koordinátor: 17 igen, 1 nem, 4 

tartózkodás, 1 érvénytelen. 

Balogh Dániel, kémia szakterületi koordinátor: 22 igen, 1 nem, 0 tartózkodás. 

Fáki Anna, matematika szakterületi koordinátor: 20 igen, 1 nem, 2 tartózkodás. 

Sudár Mariann, tanárképzési szakterületi koordinátor: 21 igen, 0 nem, 2 tartózkodás. 

Őri Bálint, Ellenőrző Bizottság elnöke: 21 igen, 2 tartózkodás. 

Józsa Kornél, Ellenőrző Bizottság tagja: 22 igen, 0 nem, 1 tartózkodás. 

Vígh Bence, Ellenőrző Bizottság tagja: 18 igen, 2 nem, 3 tartózkodás. 

Hallgatói Alapítvány elnök és titkár: 20 igen, 1 nem, 2 tartózkodás. 



 

Hoksza Zsolt 18:21-kor lezárja a hatodik napirendi pontot. 

 

Hoksza Zsolt 18:21-kor lezárta az ülést. 

 

 

 

Határozatok: 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 24 szavazattal, egyhangúlag elfogadta, hogy Pintér Kornélia 

vezesse a jegyzőkönyvet. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 24 szavazattal, egyhangúlag elfogadta a módosult napirendet. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 19 igen, 2 nem és 1 távolmaradás mellett támogatta Kiss Edina 

ELTE HÖK elnöknek jelölését. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 21 igen, 1 tartózkodás mellett elfogadta a módosított 

költségvetés tervezetet. 

 

/2015 (06.30.) A Küldöttgyűlés 22 igen, 2 nem, 1 távolmaradással megválasztotta Pintér 

Kornéliát Titkárnak. 

/2015 (06.30.) A Küldöttgyűlés 18 igen, 4 nem, 1 érvénytelen, 1 távolmaradással 

megválasztotta Horváth Lucát Átláthatóságért felelős referensnek. 

/2015 (06.30.) Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 23 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett 

támogatta, hogy az Átláthatóságért felelős referens rendszeres közéleti ösztöndíja 0 Ft legyen. 

 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 23 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadta az elnök 

beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 23 igen, 1 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadta a gazdasági 

elnökhelyettes beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 20 igen, 0 nem és 1 tartózkodás, 2 távolmaradás mellett 

elfogadta a tanulmányi elnökhelyettes beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 22 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett elfogadta az 

esélyegyenlőségi biztos beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 22 igen, 1 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadta a kollégiumi 

biztos beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 21 igen, 1 nem és 1 tartózkodás mellett elfogadta a külügyi 

biztos beszámolóját. 



 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 23 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadta a 

rendezvényszervező biztos beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 22 igen, 1 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadta a sportbiztos 

beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 22 igen, 1 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadta a 

főszerkesztő beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 22 igen, 0 nem és 0 tartózkodás, 1 távolmaradás mellett 

elfogadta az informatikus beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 22 igen, 0 nem és 0 tartózkodás, 1 távolmaradás mellett 

elfogadta a mentorkoordinátor beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 20 igen, 1 nem és 0 tartózkodás, 2 távolmaradás mellett 

elfogadta a biológia szakterületi koordinátor beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 21 igen, 0 nem és 1 tartózkodás, 1 érvénytelen szavazat mellett 

elfogadta a fizika szakterületi koordinátor beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 17 igen, 1 nem és 4 tartózkodás, 1 érvénytelen szavazat mellett 

elfogadta a földrajz- és földtudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 22 igen, 1 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadta a kémia 

szakterületi koordinátor beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 20 igen, 1 nem és 2 tartózkodás mellett elfogadta a matematika 

szakterületi koordinátor beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 21 igen, 0 nem és 2 tartózkodás mellett elfogadta a 

tanárképzési szakterületi koordinátor beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 21 igen, 0 nem és 2 tartózkodás mellett elfogadta az Ellenőrző 

Bizottsági elnök beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 22 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett elfogadta az Ellenőrző 

Bizottsági (Józsa Kornél) tag beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 18 igen, 2 nem és 3 tartózkodás mellett elfogadta az Ellenőrző 

Bizottsági tag (Vígh Bence) beszámolóját. 

/2015(06.30.) A Küldöttgyűlés 20 igen, 1 nem és 2 tartózkodás mellett elfogadta a Hallgatói 

Alapítvány elnök és titkár beszámolóját. 

 

 

 .............................................................  PH  ............................................................. 

 Pintér Kornélia Hoksza Zsolt 

 jegyzőkönyvvezető elnök 

  



 

 



 

 



 

 



 

Küldöttgyűlési anyagok 

 

ELTE TTK HÖK 

ELNÖKI BESZÁMOLÓ 

 
2015.05.18  –  2015.06.30 . 

Időrendi bontás 

 

- Alakuló Küldöttgyűlés   (2015.05.16.) 

- Elnökségi ülés  (2015.05.19.) 

- Egyeztetés Dékán úrral   (2015.05.27.) 

- Kari Költségvetési Bizottság   (2015.05.27.) 

- EHÖK Küldöttgyűlés   (2015.05.28.) 

- OHÜB    (2015.06.01.) 

- Elnökségi ülés    (2015.06.03.) 

- TTK HÖK Küldöttgyűlés ülése (2015.06.05.) 

- OHÜB     (2015.06.08.) 

- Dékáni Tanács    (2015.06.17.) 

- Kari Tanács     (2015.06.17.) 

- Elnökségi ülés  (2015. 06.17.) 

- Elnökségi ülés    (2015.06.26.) 

- Szenátus ülése    (2015.06.29.) 

- TTK HÖK Küldöttgyűlés ülése  (2015.06.30.) 

  

Az időrendi bontásban szerepelhetett volna még három ülés. EHÖK Küldöttgyűlés június 12-

ei ülésén családi okok miatt nem tudtam részt venni, míg az Elnökség június 24-ei és az OHÜB 

szintén 24-ei ülésén tanulmányi okok miatt Rádl Attila helyettesített, akinek ez úton is 

köszönöm. 

Szöveges beszámoló 

Bár vizsgaidőszak volt, a rengeteg futó projekt miatt nagyon aktív időszakot tudhatunk magunk 

mögött. Szerencsére számos hallgatói megkeresés érkezett az EHÖK tudományos pályázatához 

szükséges igazolás és a Köztársasági Ösztöndíjhoz közéleti igazolás kérésére. Ezeket rendre 

Iktatószám: HÖK/1362/2(2015) 

Tételszám: 33 

Mellékletek száma: 2 



 

mind megírtam. Megérkezett Dr. Rikker Emília igazgatási vezető asszony állásfoglalása a 

tisztségviselői ösztöndíjakról: álláspontja szerint kiutalhatjuk az ösztöndíjakat. Az alakuló 

küldöttgyűlési ülésen megszavazott tanárképzéssel kapcsolatos delegálásokat támogatta az 

ELTE HÖK Elnöksége. Több megkeresést kaptam szponzorációs célzattal, ezekről 

folyamatban van az egyeztetés. 

Felsőoktatási aktualitások 

Több ízben szembesülhettünk a 2011. évi nemzeti felsőoktatásról szóló törvény folyamatban 

lévő módosításának pozitív és negatív vonatkozásairól. Az Országgyűlés Kulturális Bizottsága 

a törvényről szóló vitát lezárta május 5-én. A törvényalkotás következő lépcsője a 

Törvényalkotási Bizottság, amely a törvényszövegek koherenciáját vizsgálja elsődlegesen a 

szakpolitikai szempontok helyett. Ez után a plenáris szavazásra kerül sor. A Kulturális 

Bizottság vitája során a HÖOK javaslatai többé-kevésbé beépítésre kerültek.  

Egy érdekes kérdés és számunkra is fontos kérdés, amiben eltért a Bizottság javaslata a HÖOK 

által benyújtottól a tanulmányi alapú átsorolás kérdése. Az eredeti javaslat ez lett volna: 

„(2) A felsőoktatási intézmény tanévenként köteles önköltséges képzésre átsorolni azt a magyar 

állami (rész)ösztöndíjjal támogatott képzésben részt vevő hallgatót, aki az utolsó két olyan félév 

átlagában, amelyben hallgatói jogviszonya nem szünetelt, illetve nem a 81. § (3) és (4) 

bekezdésében meghatározott külföldi képzésben vett részt, nem szerezte meg, az adott időszakra 

a mintatantervben előírt kreditmennyiség 60%-át és nem és nem érte el az intézmény szervezeti 

és működési szabályzatában — a Kormány rendeletében meghatározottak szerint — 

megállapított tanulmányi átlagot, továbbá azt, aki a 48/D. § (2) bekezdése szerinti nyilatkozatát 

visszavonja.” 

Ez szigorítás a jelenlegi rendelkezéshez képest, ami 50%-ban határozza meg ugyanezt. Az 50% 

úgy értendő (BSc esetén), hogy a 180 kreditből kivonjuk a szakdolgozatért járó krediteket, ezt 

elosztjuk 3-mal, így megkapjuk a két aktív félév alatt ajánlottan elvégzendő kreditmennyiséget. 

Ennek véve a törvényben előírt 50%-át, körülbelül 27-et kapunk. Ennek megfelelően 

rendelkezik a Hallgatói Követelményrendszer: 

HKR 132. § (4): „A jelen szakasz szerinti átsorolásban azon államilag támogatott/magyar 

állami (rész)ösztöndíjas képzésben részt vevő hallgatók vehetők figyelembe, akik az utolsó két 

aktív félévükben kurzus vagy vizsgakurzus teljesítésével nem szereztek legalább 27 kreditet.” 

Ugyanígy számolva, a 60%-os javaslat 32 kreditet írna elő. Ezt a verziót az előterjesztő 

képviselő visszavonta majd újat nyújtott be helyette, amit a Bizottság támogatott is: 

„(2) A felsőoktatási intézmény tanévenként köteles önköltséges képzésre átsorolni azt a magyar 

állami (rész)ösztöndíjjal támogatott képzésben részt vevő hallgatót, aki az utolsó két olyan félév 

átlagában, amelyben hallgatói jogviszonya nem szünetelt, illetve nem a 81. § (3) és (4) 

bekezdésében meghatározott külföldi képzésben vett részt, nem szerezett legalább tizennyolc 

kreditet, és nem érte el az intézmény szervezeti és működési szabályzatában — a Kormány 

rendeletében meghatározottak szerint — megállapított tanulmányi átlagot, továbbá azt, aki a 

48/D. § (2) bekezdése szerinti nyilatkozatát visszavonja.” 

Egyszerű matematikai műveletekkel látható, hogy ez 36 kreditet jelent két aktív félév 

tekintetében. Amennyiben a 18 kreditet félévente kell teljesíteni még erőteljesebb szigorításról 

beszélhetünk. A Tanulmányi Hivatalok és az Oktatási Igazgatóság közreműködésével 

megnéztük, hogy az Egyetemre nézve mit is jelentene mindez. Több száz hallgatót. 



 

Még nem esett szó a szakok helyzetéről. A képzési jegyzék szerepel a Magyar Közlönyben. A 

mesterképzések során szerezhető szakképzettségek között a következők szerepelnek: 

alkalmazott matematikus, anyagtudomány, biológus, biotechnológia, csillagász, fizikus, 

földtudomány, geofizikus, geográfus, hidrobiológus, környezettudomány, matematikus, 

meteorológus, molekuláris biológia, számítógépes és kognitív idegtudomány, térképész, 

vegyész. Még júliusban, erről mindenképpen szeretnék egyeztetni a Kar vezetésével. A 

tudománykommunikáció a természettudományban képzés a jelen formájában nem fog 

folytatódni. Ezzel kapcsolatban a Hallgatói Önkormányzat állásfoglalást fogalmazott meg, 

miszerint ez a képzés olyan értékeket képvisel, amelyek társadalmi hasznosságát nehezen 

elvitathatónak tartjuk. Sajnos azonban ez az állásfoglalás is téves információkat tartalmaz a 

jelentkezők számának vonatkozásában. A szakjegyzék kidolgozásában a Magyar Rektori 

Konferencia szakbizottságai működtek közre. Itt a Természettudományi Bizottságban 

tárgyalásra került ez a képzés. A szak sajnálatos módon nagyon rossz végzési számokkal 

rendelkezik. A Kar vezetésével már volt alkalmam erről a konkrét kérdésről röviden egyeztetni 

és közös feltett szándék valamilyen módon a képzés értékes elemeit átmenteni. 

Hallgatói Követelményrendszer módosításai 

Miután új Szervezeti és Működési Szabályzata lett az Egyetemnek az utóbbi néhány hónap 

egyik legmeghatározóbb momentuma a HKR módosítása volt. Erre több módosító-csomagban 

kerül sor. A módosítások első csoportját a felsőoktatási törvény végrehajtásáról szóló 

kormányrendelet módosításának hatályba lépése indokolja. Ezek az általános részben kisebb-

nagyobb változtatások. Jelentősen változik a fogyatékossággal élő hallgatókról szóló fejezet is, 

azonban az ehhez kapcsolódó anyagok meglehetősen későn kerültek a Kari Tanácsok elé, így 

ennek a szabályzatnak, de leginkább az egész csomagnak a felülvizsgálata indokolt fél éven 

belül. Az Egyetem vezetése egyébként a továbbiakban félévente egy HKR módosítást szeretne.  

Egy másik csomag, pedig a HKR hallgatói juttatásokról szóló részének újraírása. Erről már 

több ízben adtam magam is tájékoztatást, illetve ez eleve egy korábban megkezdett folyamat 

végjátéka.  

Ezeket a módosításokat június 29-án tárgyalja a Szenátus. 

Nem érne minket meglepetésként, ha elfogadásra kerülnének, és ez esetben tájékoztatni kell a 

hallgatókat a változásokról. 

ELTE erőszak-megelőzési koncepció 

A tavaly augusztusi sajnálatos események után nagy társadalmi nyomás és belső megújulási 

szándék sarkallta lépésekre az Egyetemet. A tavaszi félév során már többször esett szó erről is, 

de elkészült az ELTE erőszak-megelőzési koncepciója. Ennek egyik kulcsfontosságú eleme a 

gólyatáborok és integrációs napok szervezési kereteit rögzítő koncepció is. Továbbá ősszel 

esedékes lenne egy az egyetemi erőszak mértékére és jellegére vonatkozó átfogó kutatás 

elvégzése. Ez a Társadalomtudományi Kar közreműködésével valósulna meg. Ennek 

eredménye 2015. december 31-én születne meg. Azt gondolom, hogy nem csak hallgatói 

képviselőként, hanem egyetemi polgárként, sőt, önmagában emberként morális felelősség 

nyomja a vállunkat az ilyen jellegű problémák esetén, így magam részéről abszolút 

támogatandónak tartom a koncepció céljait. Az ELTE PPK-n működik egy Életvezetési és 

Diáktanácsadó Központ, amely a Kortárs Segítő Csoporthoz hasonló tanácsadást és támogatást 

nyújt a hallgatóknak. Az ELTE HÖK Elnöksége tárgyalt arról, hogy a KHTEÖ keret 

maradványából támogassa ennek a szervezetnek a fejlesztését. Miután meggyőződtünk róla, 

hogy erre nagy hallgatói igény mutatkozik, sokan keresik fel őket és a Központ vezetője be is 

mutatta elképzeléseit, az az egyhangú döntés született, hogy támogatjuk a működésüket 



 

anyagilag is. A gólyatáborok kérdéskörét már szintén számtalan alkalommal körbejártuk. A 

még el nem fogadott menetrendnek megfelelően elkészültek a gólyatáborok programtervei, 

ezeket Dékán úrnak továbbítottam véleményezésre. Ezt követően még Rektor úrnak is rájuk 

kell majd bólintania. 

Ennek egyébként már volt sajtóvisszhangja. Érkezett sajtómegkeresés több Karra is, hogy 

hogyan kívánjuk megelőzni a tavalyihoz hasonló esetek megtörténtét. Addig, amíg nem 

mutatjuk be határozottan, és nyíltan az elfogadott koncepciókat és intézkedéseket, addig 

mindenre csak a "megkérdezett", a "témában súlyosan érintett" intézményként tudunk csak 

reagálni. Mindaz, amit mondunk, csak konstruált reakció lesz a nyilvánosság számára. Ezt 

kellene átlendíteni, úgy, hogy az ELTE legyen a jelenség végiggondolója, nyitott, változtatni 

tudó, a hibákat belátó, értékeket megtartó és fejlesztő intézmény. Az ELTE új kommunikációs 

igazgatója közreműködésével ezen dolgozunk. Az említett megkeresésekre adott válaszok 

egyébként pozitív fogadtatásban részesültek. 

„Sokat elmond a helyzetről, hogy négy fővárosi intézmény összesen 14 kari önkormányzatát 

kérdeztük meg saját garanciáikról, végül mindössze két visszajelzést kaptunk. A Corvinus 

Egyetem semmitmondó választ küldött, az ELTE HÖK azonban komolyan készül a 2015-ös 

évre.” 

Közbeszerzések 

Zajlik a hallgatói rendezvényes közbeszerzés. Ennek az első szakasza már lezárult, kiderült, 

hogy kik a pályázók. Ha minden igaz, már megtették az ajánlataikat. 30-án lesz a bíráló 

bizottságnak ülése. Reméljük hamarosan rendeződni fog a rendezvényszervezés helyzete. 

A Kommunikációs Hivatal megalakult, amelyen keresztül a jövőben a kommunikációs 

közbeszerzések fognak futni. Nekünk el kellett készíteni egy tervezést, miszerint milyen ebbe 

a kategóriába eső tételeink lesznek. Ez határidőre megtörtént, köszönöm Horváth Tamásnak és 

Saáry Ákosnak az ebbe fektetett munkáját. 

Szabályzatmódosítások 

Az EHÖK Alapszabály értelmében a részönkormányzatok Alapszabályait az általános részhez 

kell igazítani a tanév júniusi Szenátusáig. Amennyiben ez nem történik meg, úgy az általános 

rendelkezéseknek ellentmondó szakaszok hatályon kívül helyeződnek. Az EHÖK EB a 

részönkormányzati EB-kel elkészítettek egy koherencia-vizsgálatot, annak eredménye közölve 

is lett még talán május elején a képviselőkkel. Mivel mi nem módosítottunk Alapszabályt az 

utóbbi időben, ezért lesznek olyan rendelkezések, amik hatályon kívül helyeződnek. Emellett 

érkezett Ferdinándy Bencétől, az Alapítvány Felügyelőbizottságának tagjától javaslat az 

Alapszabályunk, az Alapítvánnyal kapcsolatos részeinek pontosítására. Továbbá jó néhány 

hiányosságra derült fény az Alapszabályunk kapcsán, hogy mást ne mondjak, a 

képviselőválasztás meghosszabbítása. Szükségesek újabb alapszabály-módosítások. Ezekkel 

már tervezek a nyáron is foglalkozni. Azt azonban nem szeretném, ha ez a munka az Ellenőrző 

Bizottság nyakába szakadna, így várok önkéntes jelentkezőket egy nevezzük 

„munkabizottságba”, akik közösen foglalkoznának az Alapszabállyal és legkésőbb októberben 

előterjesztenék annak módosítását. Nem tartom szerencsésnek azt, ha Küldöttgyűlésen írjuk 

meg, annak csak az lesz a vége, hogy mi magunk sem leszünk tisztában azzal, hogy pontosan 

mit tartalmaz. Persze legutóbb ez a szoros határidő miatt volt. Bár most sikerült nagyon 

hivatalosnak hangzania mindennek, de egyáltalán nem kell ezt egy bizottságnak elképzelni.  

A kari szabályzatoknak a HKR általános részéhez való igazítása is várat még magára. A mostani 

Szenátusra már nem tudtuk bevinni ezeket a javaslatokat. Erről Horváth Erzsébet oktatási 

dékánhelyettes asszonnyal egyeztettem, ezekre a módosításokra is ősszel kerülne sor. 



 

Zárszó 

Köszönöm mindenkinek a munkáját az elmúlt nagyjából egy hónapban. Remélem, ez a 

lelkesedés kitart a következő tanévre is. Köszönöm, hogy elolvastad beszámolómat (vagy annak 

egy részét), ha bármilyen kérdés felmerülne, nyugodtan nekem lehet szegezni. 

 

Hoksza Zsolt 

Elnök 

ELTE TTK HÖK 

E-mail: elnok@ttkhok.elte.hu 

 

Horváth Tamás 

Gazdasági elnökhelyettes 
Időrendi Bontás 

2015.05.16. Alakuló Küldöttgyűlés 

2015.05.27. EHÖK Gazdasági Bizottsági ülés 

2015.05.28. EHÖK Küldöttgyűlés 

2015.06.24. EHÖK Elnökségi ülés 

2015.06.24. EHÖK Gazdasági Bizottsági ülés 
Ezen kívül természetesen több személyes egyeztetésen, megbeszélésen vettem részt.  

I. Alakuló Küldöttgyűlés óta eltelt időszak 
Mint az időrendi bontásban látható, az átlagosnál kevesebb ülés volt. Ez betudható a 
vizsgaidőszaknak. A kevés ülés ellenére mozgalmas időszakon vagyunk túl.  

Azon a Választmányon, ahol a KHTEÖ bírálások történtek, nem tudtam részt venni. A 
készített emlékeztető alapján elkészítettem az utalási listát, amit továbbítottam a 
megbízott KÖB elnöknek.  
Az EMMI megszűntetésre ítélte a Tudománykommunikáció a természettudományban 
MSc képzést. Ezzel kapcsolatban javasoltam, hogy fogalmazzunk meg egy 
állásfoglalást, melyben kiállunk a képzés mellett. A nyilatkozatunk elkészült, amit 
kitettem a honlapra, és egyéb kommunikációs csatornákon is kommunikáltuk. 

A májusi EHÖK Gazdasági Bizottsági (GB) ülés legfőbb témája a 2015. évi költségvetés 
volt, ami idén már a forrásallokáció alapján számítódott. Mivel, mint kiderült több adatot 
hibásan küldött az Oktatási Igazgatóság, így a másnapi Küldöttgyűlésen nem került 
elfogadásra a költségvetés. A GB két apróbb módosítást javasolt az allokációban, mely 
elfogadásra került. Így a hivatalos gólya adatokat a Tanulmányi Hivataloktól kellett 
beszerezni, így én is Török Gabriella Hivatalvezető asszony segítségét kértem. Az 
EHÖK 2014. évi költségvetési beszámolója és a 2015.évi költségvetése a június 12-ei 
Küldöttgyűlésen került elfogadásra. 

Ennek megfelelően elkészítettem a TTK HÖK 2015.év költségvetési tervezetét, melyet 
hamarosan előterjesztek. A tervezésben segítségemre volt a gazdasági csoport, több 
volt- és jelenlegi tisztségviselő is. Észrevételeiket ezúton is köszönöm! 

Jelenleg nincs érvényes toneres közbeszerzés, így a KEF-en keresztül tudunk jelenleg 
rendelni. A nyomdai és a hallgatói rendezvényes közbeszerzés folyamatban van, 
remélem a legjobbakat. 



 

Újdonság, hogy a kommunikációs közbeszerzések(újság, póló,ajándék tárgyak stb.) a 
NKH-n keresztül zajlanak. A tervezett kommunikációs közbeszerzésekről negyedéves 
bontásban előre tájékoztatni kell a Hivatalt. A rossz kommunikáció miatt, ez az 
információ elég későn jutott el a gazdaságisokhoz, így rendkívül szoros határidővel 
kellett dolgozni. Köszönöm Hoksza Zsoltnak, Saáry Ákosnak és a gólyatábor 
főszervezőknek a gyors és pontos munkát. A tervezett beszerzéseket időben el tudtam 
készíteni negyedéves lebontásokra, és továbbítottam a megfelelő helyre. 

II. Egyéb  
 Pályázatomban írtak szerint, megszervezésre került az első tisztségviselői ülés, 

amit vizsgaidőszak elején tartottunk. 

 A honlapon frissítettem a híreket. A facebook oldalon folyamatosan megosztottam a 
legfontosabb információkat, különös tekintettel az OMHV-ra. 

 A Választmányt és a gazdasági csoportot tájékozattam az EHÖK GB-n történtekről. 

 A teremfoglalások és az eszközkölcsönzések nem történtek az elmúlt időszakban. 

 A honlapon a KHETÖ leadási felülethez tájékoztatót írtam arról, hogy megszűnik az 
ösztöndíj. 

 Megkértem Székely Gellértet, hogy tegye rendbe a sportos faliújságot, mert 
elhanyagolt állapotban volt egy jó ideje. 

 Több tisztségviselő jelezte, hogy nem volt tisztában a HKR 101 §-val. Ezért 
megkértem Fetter Dávidot, hogy amikor valaki lead egy tisztségviselői pályázatot, 
be kell jelölnie, hogy elolvasta és tudomásul vette a paragrafust. 

 A Déli Hallgatói Iroda kilincse tönkrement, így kicseréltettem. 

 Őri Bálintnak megmutattam, hogy tudja frissíteni a honlapon a képviselői tablókat, 
elérhetőségeket. 

 Megbeszéltem egy képviselő és tisztségviselő tablófotózást, mely szeptember 1-2 
hetében lesz. 

III. Delegáltságok 
 KÖB póttagság 

KÖB ülésen való részvételemre nem volt szükség. A levélszavazásban elküldtem 
szavazatom. 

 Kari Könyvtár Bizottság 
Nem volt a delegáltsággal kapcsolatos teendőm. 

 EHÖK Küldöttgyűlés 
A 06.12-ei ülésen tanulmányi okok miatt nem tudtam megjelenni, így póttag 
helyettesített. A másik ülésen delegáltságomnak eleget tettem. 

 Választmány 
A 05.20-ai Választmányi ülésen ugyan csak tanulmányi okok miatt nem tudtam részt 
venni, így kimentésem kértem.  
 

Itt is szeretném megköszönni mindenkinek a segítséget, aki bármilyen formában segítségemre volt az 
elmúlt időszakban! 

Köszönöm, hogy elolvastad beszámolómat! Ha kérdésed merült fel a beszámolómmal 
kapcsolatban, keress bátran személyesen vagy valamely kommunikációs csatornán! 
Budapest, június 26. 

Horváth Tamás 
Gazdasági Elnökhelyettes 

 

  



 

TANULMÁNYI ELNÖKHELYETTES 

Rádl Attila 

2015. 06. 06. – 2015. 06. 27. 

Időrendi bontás: 

2015. 06. 10. – ELTE HÖK elnökségi ülés 

2015. 06. 12. – ELTE HÖK küldöttgyűlési ülés 

2015. 06. 17. – ELTE TTK Kari Tanács ülése 

2015. 06. 24. – OHÜB ülése 

2015. 06. 24. – ELTE HÖK elnökségi ülés 

Átvétel 

A megválasztást követően megtörtént az átadás-átvétel, minden eszközt és jelszót megkaptam a lehető 

legrövidebb időn belül. Az Ellenőrző Bizottság segítségével a hivatalos dokumentumok is elkészültek. 

Személyesen felvettem a kapcsolatot a Kar oktatási dékánhelyettesével illetve a Tanulmányi Hivatal 

vezetőjével is. 

Általános feladatok 

Több megkeresés érkezett az elmúlt időszakban, ezekre igyekeztem minél hamarabb reagálni. Egy új 

kurzus indításával kapcsolatban is megkerestek, a kapott anyagokat továbbítottam véleményezésre a 

Választmány tagjai felé. 

Tanulmányi ösztöndíj 

Az ELTE HÖK tanulmányi alelnöke bekérte a tantárgy alapú számítási módszerrel dolgozó karoktól a 

számításra használt táblázatot. A szűk határidő ellenére sikerült megszerezni a Tanulmányi Hivatal 

által használt üres táblázatot, amely segítségével meghatározhatóak a megfelelő összegek. Minden kar 

hallgatói önkormányzata nyitott arra, hogy alkalmazzák a TTK-n is alkalmazott eljárást. 

Mesterszakos felvételik 

A mesterszakos felvételik során kértem a szakterületi koordinátorok segítségét, hogy minden egyes 

alkalomra legyen hallgatói delegált is a bizottságban. Nem sikerült minden esetben mesterszakost 

elérni, valamint az egyik matematika tanári mesterszakos felvételin nem volt hallgatói részről delegált. 

Tanulmányi Csoport 

A Tanulmányi Csoport tagjaival felvettem a kapcsolatot a frissített levelezőlistán keresztül, azonban 

még nem gyűlt össze minden szakterületről legalább egy aktív érdeklődő. A megtartandó ülés 

időpontjáról kiírt szavazáson meglehetősen kevesen jeleztek vissza. 

Köztársasági ösztöndíj 

Az ösztöndíj pályázási időszaka lejárt, az intézetek pontozása jelenleg is folyamatban van. A 

Tanulmányi Csoport tagjaival fogjuk pontozni a pályázatok közéleti részét, amit azután továbbítunk 

Török Gabriellának. A kialakult sorrend alapján a Tanulmányi és Oktatási Bizottság soron következő 

ülésén kerül megállapításra a támogatottak köre. 

Hallgatói Követelményrendszer 

A soron következő Szenátus fogja napirendjére venni az OHÜB, a karok illetve az ELTE HÖK által 

véleményezett módosító javaslatokat. A TTK Kari Tanácsa által megfogalmazott javaslatok közül a 

záróvizsga bizottság elnökét érintő kérdés úgy került megoldásra, hogy az általános részen túli 



 

szigorúbb megkötést a kari különös részben szabályoznák. Az ELTE HÖK Tanulmányi Bizottsága 

által megfogalmazott vélemények egy része valamilyen oknál fogva nem került az Oktatásszervezési 

és Hallgatói Ügyek Bizottsága elé. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat. Amennyiben kérdésed, észrevételed lenne, keress 

nyugodtan elektronikusan a taneh@ttkhok.elte.hu címen vagy személyesen! 

Rádl Attila 

Tanulmányi elnökhelyettes 

ELTE TTK HÖK 

Budapest, 2015. június 27. 

 

Esélyegyenlőségi biztos  
Seres Ákos  
2015. május 16. – Alakuló Küldöttgyűlés  
2015. május 22. – Kari Ösztöndíjbizottság ülés  
2015. június 5. – Rendkívüli Küldöttgyűlés  
Kari Ösztöndíjbizottság ülés  
Alakuló Küldöttgyűlés után nem sokkal volt a KÖB ülés, amelyre sajnos nem 
tudtam elmenni, de szerencsére így is határozatképes maradt a KÖB és sikerült 
elbírálni a megfelelő pályázatokat.  

Feladatok  
Már szorgalmi időszakban feltűnt, hogy az Esélyegyenlőségi biztost nem sok 
megkeresés éri sem személyesen, sem levélben. Ami persze nem baj, hiszen ez 
remélhetőleg azt jelenti, hogy a hallgatóknak nincsenek ilyen téren 
megoldandó problémái. Nem volt ez másképp a vizsgaidőszakban sem. Már az 
Alakuló Küldöttgyűlésen megemlítettem, hogy fontos lenne a hallgatókkal 
felvenni a kapcsolatot. Ám ennek lebonyolítása nem hiszem, hogy 
vizsgaidőszakban lenne a legalkalmasabb, már csak azért sem, mert 
szeptemberben újabb regisztrált hallgatók kerülhetnek az egyetemre. De végre 
sikerült átnéznem a régebbi levelezéseket és ennek köszönhetően új dolgot 
tudtam meg arról, hogy mire is számíthatok a következő félévében. Továbbá 
nagy reményekkel várom az ELTE HÖK Vezetőképzőt, mivel ez lesz az első 
alkalom, hogy egyetemi szinten is betekintést nyerhetek magába az 
esélyegyenlőségbe és további tapasztalatokat szerezhetek ezen a téren.  
A kérdéseket és észrevételeket szívesen várom az eselyegybiz@ttkhok.elte.hu 
címre és köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat!  
Seres Ákos  
2015.június 27. 



 

TTK HÖK Kollégiumi biztos  

beszámoló 

2015. 05. 08. – 2015. 06. 30. 

Vajda Levente 

Időrendi bontás: 

 2015. 06. 01. - Nyári kollégiumi jelentkezés kezdete 

 2015. 06. 09. – KolHÖK Küldöttgyűlés 

 2015. 06. 11. - KolHÖK Elnökválasztó Küldöttgyűlés 

 2015. 06. 22. – Nyári kollégiumi jelentkezés vége 

 2015. 06. 25. - KolHÖK Küldöttgyűlés 

 

Szöveges beszámoló: 

2015. 06. 09-i KolHÖK Küldöttgyűlés:  

Az új alapszabályt, amiben csak formai hibákat javítottak, a küldöttgyűlés elfogadta illetve a 

2014. 4. negyedévi költségvetési beszámolót is elfogadták.  

Elsőéves felvételi ügyrend: 

Itt két felvetés volt, az egyik az, hogy azok a hallgatók, akiknek állandó bejelentett lakcíme nem 

Magyarországon van, azok kapjanak +1 pontot a felvételin távolsági pontként, a határátlépés 

miatti procedúrák miatt, ez egyhangúan el lett fogadva. 

A másik, hogy aki határon túli, az a határ és a lakhelye közötti távolságot légvonalban duplán 

számolják, és ez alapján kap plusz pontot, ez el lett utasítva. 

Várólistás felvételi ügyrend: 

A határátlépésért járó +1 pontot itt is megszavazták. 

 

2015. 06. 11-i KolHÖK Elnökválasztó Küldöttgyűlés: 

Beszámoló: 

A 2015. február 23 – 2015. május 28 közötti időszakra az elnökség beszámolóját a 

Küldöttgyűlés elfogadta. 

Elnökválasztás: 

Orosz Gábor, mint újrainduló elnök beszédében fő céljainak a megvalósítását emelte ki. A 

kollégiumok tudományos, kulturális és sportéletének élénkítésén, a kommunikációs 

fejlesztéseken és a KolHÖK médiumainak jelentős bővítésén kívül fontosnak tartotta 

megemlíteni, hogy 2016-ban a Nagytétény Úti Kollégium fog nagyszabású felújításon átesni. 

A szavazás kiértékelése szerint egyhangúan támogatásukról biztosították az elnököt és csapatát 

a következő ciklusra. 



 

 

2015. 06. 25-i KolHÖK Küldöttgyűlés: 

A Küldöttgyűlés vendégei voltak az EHÖK tisztségviselő jelöltjei.  

A 2015-re tervezett költségvetést a Küldöttgyűlés támogatta. 

 

Egyéb: 

Fontos megemlíteni, hogy a 2014/15-ös év őszi félévére kiírásra került a Kollégiumi Hallgatói 

Ösztöndíj. Az ösztöndíjra pályázhatott bármely kollégista, szakkollégista illetve szakkollégium 

külsős tagja, aki kollégiumi jogviszonnyal rendelkezik, illetve valamely kollégiumi közéleti 

tevékenységben részt vett.   

A pályázat leadásának határideje június 26. péntek 18 óra volt. 

A tisztséggel járó egyéb feladatokat elvégeztem, ami legfőképp az e-mailek válaszolására 

korlátozódott a vizsgaidőszak alatt. 

Ha kérdésed van, keress meg valamilyen kommunikációs csatornán vagy személyesen. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat!  

2015. 06. 26.  

Budapest Vajda Levente 

Kollégiumi biztos 

Fricz Gergely, Külügyi biztos  
Beszámoló  
május 16. - június 27.  
Időrendben  

 

 

 
 

Feladatok  
Külügyi biztosként az első hónapban a levelezést, a honlapot, illetve a facebook oldalt vettem át 
az előző biztostól. Megkezdtem az egyeztetéseket az osztatlan tanárképzéses hallgatók Erasmus 
lehetőségeivel kapcsolatban, mely során ígéretet tettem, hogy amennyiben igény van rá, 
felveszem a kívánt egyetemekkel a kapcsolatot.  
Terveim között szerepelt, hogy az egyetem hallgatói minél több idegen nyelvű órát 
hallgathassanak. A vizsgaidőszak miatt azonban ez a projekt a vártnál lassabban halad, mivel az 
oktatók is meglehetősen elfoglaltak voltak ebben az időszakban. Jelenlegi állás szerint a 
Társadalom- és Gazdaságföldrajzi Tanszék már jelezte, hogy meghirdeti az egyetemi hallgatók 
számára is az idegennyelvű órákat speciként.  
Mindezek mellett részt vettem a júniusi Intézeti Tanácson is.  
Kérdéseiteket, ha vannak, szívesen veszem a kulbiz@ttkhok.elte.hu e-mail címen.  
Fricz Gergely 
2015.június 27. 



 

Rendezvényszervező biztosi beszámoló 

2015. 05. 16. - 2015. 06. 27. 

Megválasztásom óta Horváth Tamással megszerveztük az új kari hallgatói önkormányzati 
pólók megrendelését. Első körben megszavaztattuk a pólók mintáját, majd felmértük a lehető 
legjobb ajánlatokat. Végül arra jutottunk úgy lesz a legkedvezőbb árú és a legjobb minőségű, 
ha elől hímzetten lesz a TTK HÖK logója a bal mellkason, a haton pedig ELTE TTK Hallgatói 
önkormányzat lesz két sorban középen felül. A póló fekete galléros a minták pedig fehérek. A 
több lehetőség átnézése után 2000 forintra jön ki egy darab. 

Elkezdtem előkészíteni a gólyahajót. Felhívtam az Európa hajót és elkértem tőlük az áraikat. 
Ez alapján összeállítottam 3 előzetes programtervet és 3 előzetes költségvetést. Melyekből a 
Bárczisokat is megkérdezve választottunk. Úgy döntöttünk idén nem lesz koncert és ezzel 
próbáljuk csökkenteni a belépők árát valamint az italárakat, így Dj-k lesznek 2 teremben 
egyben pedig karaoke. A zene kapcsán már felvettem a kapcsolatot Juhász Lacival és néhány 
általam ismert lemezlovassal valamint karaokéssal. A részleteket július elsején megyünk 
megbeszélni a hajó képviselőivel. Majd valószínűleg még azon a napon összeállítom a végleges 
pályázatot. 

Segítettem megírni a BöFi gólyatábor programtervezetét Illés Albertnek és átnéztem valamint 
véleményeztem a többi gólyatábor pályázatát is Horváth Tamás kérésére. 

 

Nagy Gergely 
 Budapest 2015.06.27. 

Sportbiztos 

Székely Gellért Zsombor 

Időrendi bontás: 

  

2015. május 16. – Alakuló Küldöttgyűlés (ELTE TTK HÖK) 

2015. május 26. – BEAC Küldöttgyűlés 

 2015. május 28. – MECS 

 2015. június 5. – Rendkívüli Küldöttgyűlés (ELTE TTK HÖK) 

2015. június 30. – Küldöttgyűlés (ELTE TTK HÖK) 

Alakuló Küldöttgyűlés 

 2015. május 16-án az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése másodszorra is megszavazta a bizalmát 
számomra, mint sportbiztos. Ennek fényében meg is kezdtem már az előkészületeket az új, XXIX. 5vös 
5km-re, amely szeptemberben lesz – erről később.  

BEAC Küldöttgyűlés 

 Béni Kornél lemondásával Hoksza Zsolt TTK HÖK elnök engem delegált a TTK HÖK nevében a 
BEAC elnökségébe, amelynek tagjait a BEAC Küldöttgyűlésnek kell elfogadnia. A Küldöttgyűlésen 



 

egyébként 50 fő 49 igen és 1 tartózkodás arányában megválasztott elnökségi tagnak – a másik két 
delegáltat (Kövecses Gréta és Hegedűs Dániel) is megválasztották. A Küldöttgyűlésen egyébként a 
BEAC szakosztályainak beszámolóiról, a BEAC éves költségvetéséről és pár jövőbeli tervéről volt szó.  

XXIX. 5vös 5km 

 Minthogy a következő verseny itt van a nyakunkon, az Alakuló Küldöttgyűlés után elég hamar 
hozzáláttam a szervezési munkálatokhoz, mely egyelőre azonban „csak” annyit tesz ki, hogy ki kellett 
találni az időpontot – erről egyébként az Alakuló és a Záró Küldöttgyűlések közt helyet kapó 5vös5km-
es megbeszélésen már volt szó – akkor az október 6-a és a szeptember 29-e merült fel, mint lehetséges 
időpont. A megjelentek 6-5 arányban támogatták szeptember 29-ét, majd végül az oktatói részről 
nagyon sokat segítő Horváth Ákos, valamint a versenyt nagyban támogató Polythlon 
szakosztályvezetője, Dr. Székely Mózes is azt mondták, hogy a szeptember jobb, így a verseny 2015. 
szeptember 29-én lesz – a XXIX.  . Azóta beszéltem a BEFS-el is, ahonnan Bartha Zsolt elnök úr jelezte, 
hogy ismételten tudják támogatni a versenyt, valamint bekerül a BEFS Sportnaptárba és a 
SportPontProgram naptárba is. Sajnos egyelőre versenyünk még nem Olimpiai 5próba esemény, de 
dolgozunk rajta a BEFS-el karöltve, azonban a pályázat valahol van a MOB-on belül… 2015. június 18-
án kiírásra került a következő félévi rektori sportpályázat, melyhez elkezdtem összeszedni az 
árajánlatokat, elkészíteni a költségvetés tervezetet. 

BöFi sportnap 

 Mint a fizika GT aktív szervezői tagja, a megújuló  BöFi sportnapjának rendezését én kaptam 
meg feladatul. A sportnap focibajnoksággal, sorversenyekkel és ügyességi vetélkedővel fog telni.  

Budapest, 2015. június 26.          Székely Gellért Zsombor 

ELTE TTK HÖK 

Sportbiztos 

Saáry Ákos, főszerkesztő 
2015. MÁJUS 9. – 2015. JÚNIUS 27. 

Az elmúlt két hónapban nem volt kimondottan nagy aktivitás az újság körül, de azért 

két szám megjelent, illetve több rendezvényen is részt vettem. Az alábbiakban ezekről 

fogok beszámolni. 

IDŐRENDI BONTÁS 

2015. május 14. ELTE Press Akadémia workshop 

2015. május 16. Alakuló Küldöttgyűlés 

2015. május 18. Választmány 

2015. május 29. EHSKB gyűlés 

2015. május 29. Tisztségviselői ülés 

2015. június 5. Rendkívüli küldöttgyűlés 

MEGJELENT LAPSZÁMOK 

2015. május 13. 50. félévfolyam, 12. szám 

2015. június 24. 50. félévfolyam, Tudományos különszám 

 



 

Ha az időrendi bontásra pillantunk, akkor mindenkinek feltűnhet, hogy nem az alakuló küldöttgyűléssel 

kezdtem a sort. Mivel ez eddig csak az alakuló utáni választmányon került szóba, helyesnek gondoltam itt is 

áldozni rá pár sort. 

ELTE PRESS AKADÉMIA 
A foglalkozás célja az volt, hogy a kari lapok főszerkesztői és az ELTE Online, valamint az ELTEvízió 

szerkesztői jobban megismerhessék egymást és a más-más karokon működő szerkesztőségek felépítését, 

működését. Minden kari lap főszerkesztője készült egy 10-15 perces prezentációval a saját újságjáról, ám 

mielőtt ezeket végighallgattuk, mi is a cél az ELTE Press brand kialakításával és mindenki elmondhatta a 

véleményét az egészről. Személy szerint jó ötletnek tartom, több apró, helyi problémát megoldana, ha ez a 

rendszer működőképessé válna, de egyelőre még nagyon gyerekcipőben járunk. 

Miután végighallgattuk egymás bemutatkozását, műhelymunka következett, ahol különböző stílusban 

kellett híreket közölnünk, valamint reagálnunk kellett bizonyos képzeletbeli szituációkra. A program jó 

hangulatban zajlott, remélem a jövőben több hasonló eseményre, esetleg képzésekre és egyéb hasznos 

összejövetelekre kerül sor. 

EHSKB 
Az idei félév utolsó EHSKB (ELTE HÖK Sajtó és Kommunikációs Bizottság) ülésén kommunikációs 

elnökhelyettes hiányában egyedül képviseltem karunkat. Szerencsére szavazás nem volt (bár 

mandátumátadással szavazati jogom lett volna), csak röviden átbeszéltük az OMHV kampánytervét, a 

tervezett ELTE kisokost és az ELTE HÖK jelenlétét az EFOTT-on. Akkori információim szerint a TTK HÖK 

nem kívánt a közös, EHÖK sátorban helyet kapni, külön Alapítványos jelenlétet tervezett, nem tudom, hogy 

ez ügyben azóta van-e valami változás. 

MEGJELENT LAPSZÁMOK 
Mivel a Tétékás Nyúz vizsgaidőszakban nem jelenik meg rendszeresen, ebben a bekezdésben nem tudok 

túl sok érdemleges dolgot közölni. Legutóbbi beszámolóm leadása óta megjelent egy rendes (12.) lapszám, 

és a vizsgaidőszak vége felé (múlt héten) egy Tudományos különszám. Ez utóbbi komoly összefogás 

eredménye: tudományos biztos hiányában a szakterületi koordinátorok segítségével sikerült minden 

szakterületről egy-egy cikket megjelentetni az újságban, aminek személy szerint nagyon örültem, mert 

fokozta az újság sokszínűségét. Sajnos rajtunk kívülálló okok miatt (az Alapítvány pénzügyi helyzete illetve 

a cikkírók vizsgái) miatt a tervezetthez képest egy héttel később sikerült csak megjelenni, de az elmúlt 

napokban úgy tapasztaltam, hogy a kinyomtatott újság így is szépen fogy az egyetem folyosóiról. A 

megmaradt lapszámokat beiratkozáskor, illetve a nyári rendezvényeken (pl EFOTT, gólyatáborok) 

szeretnénk kiosztani, természetesen figyelembe véve az említett rendezvények „Tudományos különszám 

iránti érdeklődési faktorát”. 

EGYÉB 
A fent említetteken kívül több projekt is folyamatban van jelenleg. Jövő hónap elején részt fogok venni az 

EHÖK vezetőképzőjén, ahol a Sajtó szekcióban igyekszem sok hasznos dolgot tanulni. Emellett lassan kezdetét 

veszi a Gólya különszám szerkesztése is, hiszen idén szeretnénk augusztusra megjelentetni az újságot, hogy az 

elmúlt évvel ellentétben ezúttal tényleg szállíthassunk a gólyatáborokba is belőle, és semmiképp se forduljon 

elő, hogy csak a beiratkozás után jelenjen meg az újság. 

Mindemellett ígéretet kaptam Fetter Dávid informatikustól, hogy a vizsgaidőszak lezárultával 

véglegesíteni fogja a Tétékás Nyúz honlapját, hogy a következő félévet már egy korszerű és rengeteg újítást 

hozó weboldallal kezdhessük meg. 

A webes megjelenéshez kapcsolódik, és talán többen nem tudtok róla, hogy a megújult ELTE Online-on 

a kari lapok külön szekciót kapta, így mostantól ott is van egy Tétékás Nyúz archívum. Ennek folyamatos 

frissítésével még vannak aggályaim, de remélhetőleg egy jól működő rendszer áll majd rendelkezésünkre 

hamarosan. 

ÖSSZEFOGLALÁS 
Röviden elmondható, hogy az elmúlt két hónapban (a Tudományos különszám apró csúszásától 

eltekintve) minden a terveknek megfelelően történt, a Nyúz körüli egyeztetések is sikeresen lezajlottak. A 

tervezett két lapszám rendben megjelent, a Gólyaszám előkészületei folyamatban vannak. 

Bár a záró beszámolómban már egyszer megtettem, szeretném ismét kiemelni, hogy nagyon hálás 

vagyok az ELTE TTK Hallgatói Alapítványnak egész féléves támogatásukért, és hogy lehetőségeikhez mérten 



 

(sőt, meggyőződésem, hogy erőn felül) biztosították az újság megjelenését. Remélem, szeptembertől ismét a 

TTK HÖK fogja finanszírozni az újságot, és így ez a teher lekerül a vállukról. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat. Sajnos a küldöttgyűlésen személyes elfoglaltság miatt nem 

tudok megjelenni, de addig és akkor is elérhető leszek, ha bármilyen kérdés merülne fel, keress bátran 

bármely kommunikációs csatornán. 

 

Budapest, 2015. június 27. 

Saáry Ákos 

főszerkesztő 

Tétékás Nyúz 

ELTE TTK HÖK 

foszerkeszto@ttkhok.elte.hu 

+36 30/430-5873 

 

ELTE TTK HÖK KÜLDÖTTGYŰLÉS 
Fetter Dávid, Informatikus 
2015.05.16 – 2015.06.27 

Kedves képviselők, tisztségviselők, érdeklődők! 

Egy újabb időszak zárult le a záró küldöttgyűléssel, és nyílt egy új az alakulón. Ehhez híven a 
beszámolóm is változik. Páran tudják már, hogy idén elkezdtem folyamatosan vezetni a munkámat, 
így könnyebben tudok visszaemlékezni a fontosabb dolgokra. Ez az időrendi bontás megtalálható a 
beszámolóm alján, akit érdekel, olvassa azt is el. 

Az elmúlt másfél hónap nem telt el teljesen eseménytelenül. A kommunikációm sokat javult 
az elmúlt évhez képest. Első intézkedésemként létrehoztam az „ELTE TTK HÖK Informatikai Csoport” 
facebook csoportot, amelybe felvettem a csoportba jelentkezett képviselőket, tisztségviselőket. 
Amikor valami munkám volt, szinte minden nap tájékoztatattam őket a fejleményekről. Az utóbbi két 
hétben sajnos a vizsgáim miatt hanyagolnom kellett a „komolyabb” munkákat, de az Alapítvány 
megkeresését általában azonnal teljesítettem. 

A számítógépek karbantartása, annak fényében, hogy csak vizsgák miatt járok jelenleg be, így 
elmaradt, azonban Július 5-8 lesz egy nagy karbantartás. Ennek részletei olvashatók lentebb. A 
weboldalak folyamatosan a figyelmem középpontjában voltak, így a keletkező hibákat gyorsan el 
tudtam hárítani. A legnagyobb problémát jelenleg a tisztségviselők között az új levelezési rendszer 
okozza. A webmail (Horde) hamarosan teljesen megszűnik, és helyét a SOGO rendszer veszi át. Ennek 
a felületnek egy nagy előnye, hogy valódi IIG-s secure gondoskodik a védelemről, azonban a rendszer 
a jelenlegi állapotban még nem használatra kész. Még hibás, rengeteg probléma van vele. Tabajdi 
Péter közreműködésével a fellelt hibák közvetítve vannak az IIG felé, így a jövőben biztos változni fog 
még a rendszer. Aki teheti tesztelje, próbálgassa. (Elkészült egy leírás a használatához, ezt mindenki 
megkapta, olvassátok el!) 

Az időrendi bontásból az elmúlt 2 hét eseményei teljesen hiányoznak. Ennek az az oka, hogy 
tanulmányi ügyek miatt kevésbé koncentráltam a feladataimra. Amik nincsenek feltüntetve, azok 
felsorolás szerűen: felkeszito.elte.hu folyamatos frissítése, a biosz.elte.hu design javítása, a 
ttkhok.elte.hu leállásának visszaállítása, a Déli Hallgatói Iroda Elnökhelyettesi gépének tisztítása, 
nyomtató szerelések stb. 



 

Miáltal az alakuló Küldöttgyűlés óta nem telt el sok idő, így az ennél hosszabb beszámolótól 
eltekintenék. A Júliusi nagy karbantartás után egy levelet küldök majd a kedves képviselő gárdának, 
melyben tájékoztatok mindenkit a fejleményekről. Remélem a következő beszámolómban olyan 
híreket tudok majd közölni, hogy minden friss és fejlett! 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! Amennyiben kérdésed van, ne tartsd vissza a 
Küldöttgyűlésen! 

Fetter Dávid 
informatikus@ttkhok.elte.hu 

 

TELJES IDŐRENDI BONTÁS 
 

Műszaki információk: 
2015.05.22 

A Déli Hallgatói Iroda Elnökhelyettesi gépén a Rendszernek fenntartott terület (100Gb) elfogyott, így 
átcsoportosítottam pár programot és adatot a másik meghajtóra. Ennek köszönhetően több, mint 
10%-a felszabadult a tárhelynek. 

2015.05.29 

Józsa Kornél jelezte, hogy nem tud nyomtatni a Déli Hali 1022-es nyomtatójáról. A problémát a 
rendszer belső tiltása okozta. A későbbiekben ajánlom, hogy a gépeket az utolsó irodát elhagyó 
kapcsolja ki (kivéve az Elnökit). 

2015.06.26 

Horváth Tamás megkért, hogy végezzek felmérést a monitoraink állapotáról. Elmondtam neki, hogy 
jelenleg 2 nem működő monitorunk van, amelyből az egyik javításra vár. Ameddig nincs új 
közbeszerzés/javítás addig a Hallgatói Alapítványtól kérünk kölcsön monitorokat. 

Szoftverek, hardverek: 
2015.05.19 

A TTK Hallgatói Alapítványba érkezett egy cserenyomtatót a JÁSZ jóvoltából. Jelenlétemben 
kicserélték a nem működő gépet. Ezen a napon nem volt időm az átvizsgálására, később igyekszem 
rápillantani. 

2015.05.22 

Székely Gellért megkeresett, hogy a Déli Hallgatói Irodában „nem elérhető” a 1022-es nyomtató. 
Telefonos segítségben a leginkább előforduló megoldásokat javasoltam: indítsa újra a számítógépet, 
húzza ki a nyomtatót. Későbbiekben kiderült, hogy egyszerűen ki volt kapcsolva az eszköz. 

2015.05.23 

Józsa Kornél telefonon jelezte felém, hogy valaki próbál az Elnökhelyettesi gépbe távoli asztallal 
belépni. Tájékoztattam róla, hogy nem én vagyok, és jelenleg ne engedjen be senkit a gépbe. Később 
elmondta, egy idő után a próbálkozó befejezte a tevékenységét. 

2015.05.28 

Felvetettem egy júliusi nagy karbantartást az Informatikai Csoportnak. A tervek a következők: 

 Oprendszer újratelepítés - Adatmentéssel 

mailto:informatikus@ttkhok.elte.hu
mailto:eb@ttkhok.elte.hu
mailto:gazdeh@ttkhok.elte.hu
http://alapitvany.elte.hu/
http://alapitvany.elte.hu/
mailto:sportbiz@ttkhok.elte.hu
mailto:eb@ttkhok.elte.hu


 

 Északi KIOSK beüzemelés, Déli átvizsgálása 

 Kábelek újrarendezése, kötegelése 

 Weboldalak CORE-jainak frissítése 

Levelezés: 
2015.05.16 

A megválasztott tisztségviselőknek átadtam a levelezést, még a Küldöttgyűlés időpontjában. Aki 
korábban nem adott meg Caesar azonosítót, ahhoz később rendeltem a megfelelő levelezést. 

2015.05.18 

A választmány ülésén kiosztásra kerültek azon e-mail címek, melyekhez nem tartozik tisztségviselő 
(nem lett megválasztva/nem érkezett pályázat). Ezeket az elérhetőségeket, még a választmány 
időpontjában a döntés meghozatalakor átirányítottam a megszavazott személyeknek.  

2015.05.19 – 20 

Tisztségviselők tájékoztatása, hogy átadják egymásnak a http://ttkhok.elte.hu felhasználói fiókjait, 
kép beállítása, illetve leírás készítése az oldalra. Leírást készítettem a kép feltöltésének módjáról. Ezt 
a levelet a tisztségviselőknek szóló levelezési listára küldtem (tisztsegviselok@ttkhok.elte.hu). 

A levelezési fiókok karbantartásakor egy shared_imapet láttam meg, amelyről eddig nem tudtam. 
Korábban Török Balázs kezelése alatt volt, azonban most már Saáry Ákoshoz vezettem. Ez a cím a 
szerkesztoseg@nyuz.elte.hu. Utólag is elnézést kérek, hogy egy jó félév után vettem csak észre ezt a 
címet. 

2015.05.20 

Józsa Kornél megkért, hogy Virág Fausztin Asztrikhoz rendeljek az IT delegáltsága miatt egy 
@ttkhok.elte.hu végződésű e-mail címet. Ez megtörtént szabályszerűen, 
virag.fausztinasztrik@ttkhok.elte.hu elérhetőséggel. 

Megigényeltem a kommeh@ttkhok.elte.hu levelezést a jövőbeni Kommunikációs elnökhelyettesnek. 
Egyelőre Hoksza Zsolt, elnökhöz van csatolva. Megkértem a kommbiz levelezését másolja át erre az új 
levelezési címre. 

2015.05.21 

Őri Bálint az Ellenörző Bizottság elnöke megkért, hogy keressem meg a volt Kommunikációs biztos 
egy levelét, melyben a plakátfelületeink elhelyezkedéséről van szó. A kért adat egy txt fájlban volt, 
letöltés után továbbítottam. 

2015.05.24 

Kovács Fanni kért, hogy a Tudományos biztosi levelezést vegyem el tőle, azonban az elnöki levelezést 
még 21 napig látni szeretné. A levelezést elvettem, és későbbiekben az Elnöki levelezés is elvételre 
kerül. 

2015.05.27 

Sudár Mariann megkeresett azzal a problémával, hogy az osztatlan Tanárszakosoknak a 3. év végéig 
nyilatkozniuk kell a NEPTUNban, hogy melyik szakján, milyen tanár szeretne lenni, azonban nincs a 
rendszerben ilyen lehetőség. Mivel ez a probléma nem az én hatásköröm alatt áll, így levelét 
továbbítottam Ágasvári Zsolt NEPTUN adminnak, egy kísérő szöveggel. Felhívnám a figyelmet a 
tisztségviselői oldalon kiírt munkaköri leírásomra, miszerint: „(az e-szoctámot, az ELTE-s wifit és a 
Neptunt érintő kérdésekben rendre az EHÖK, az IIG, illetve a TO az illetékes, én sajnos nem tudok 
ilyen kérdésekben segíteni)” 
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Ágasvári Zsolt jelezte felém, hogy a levél feladójaként „Tabajdi Péter” van írva hozzám. Korábban is 
kaptam hasonló leveleket. Megoldásként elmondtam, hogy a címjegyzéke van rosszul beállítva. 
Javaslom mindenkinek, hogy aki hasonló levelet kap (persze a korábbi tisztségviselő nevével), akkor 
válaszként javasolja a másik fél címjegyzékének frissítését. 

2015.05.31 

A tisztségviselői ülésen szó esett a kommunikációról, és bizonyos jogi hátterekről. Erről küldtem a 
képviselői listára egy levelet. Szó esett az e-mail címek kezeléséről, illetve a levelekre adott/nem 
adott válaszokról. 

2015.06.02 

Megigényeltem a biosz.elte.hu aliast, így a SzaCs tagok igényelhetnek tőlem 
vezetéknév.keresztnév@biosz.elte.hu címet. Egyelőre nincs nagy keresetje, de bízom benne, hogy a 
későbbiekben tudjuk majd ezeket a címeket használni. 

2015.06.05 

Rádl Attilát a Küldöttgyűlés megválasztotta Tanulmányi elnökhelyettesnek, így hozzá csatoltam a 
levelezést. 

Levelezési listák: 
2015.05.20 

Nagy Anikó, Biológia Szakterületi Koordinátor jelezte felém, hogy nem kapott elődjétől jelszót két 
listájához (ttkhok-bioszmentor, ttkhok-bioszacs). Kérésére felkerestem a listaüzemeltetőt, és új 
belépési kódot igényeltem számára. 

2015.05.21 

A Hallgatói Alapítvány oktatói listájáról leiratkoztam mint adminisztrátor, így a teljes felügyeletet 
Irimi Alexandra, Oktatásszervező és ügyfélszolgálati munkatársunkra hagytam. Segítettem beállítani 
az automatikus levél kimenetet, hogy ne kelljen mindig engedélyezni a bejövő leveleket az 
oktatóktól. 

2015.05.26 

Berekméri Evelint megkértem, hogy az infolistát vegye le az évfolyamlisták közül. 3 lelevet kaptam az 
infolistáról, amely tájékoztatott, hogy automatikusan törlendő levelek érkeztek. Ebből 
következtettem, hogy több fizikus listán is szerepel, mint címzett. 

2015.05.28 

Az összes szakterületi koordinátornak írtam levelet, hogy nézzék át a levelezési listájukat, és 
amennyiben szerepel rajta a info lista, akkor vegyék le. Ennek oka az volt, hogy újabb levelek 
érkezését tapasztaltam, de most Réthy Miklós Andrástól. 

Frissítettem az Informatikai Csoport levelezési listáját. Az új tagokat felvettem, a régieket töröltem. 
Még a mai napon kiküldtem a terveket a listára. 

2015.06.06 

Átnéztem a választmányi listát Horváth Tamás kérésére. Valamiért tudtam rá levelet küldeni, és nem 
értettük. Kiderült, hogy a feladók szűrésében több cím is szerepel, ezeket redukáltam 3 biztosra 
(informatikus, rendbiz, kommbiz) 

Weboldalak: 
2015.05.16 
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Az újonnan megválasztott tisztségviselők profilját a http://ttkhok.elte.hu oldalon többnyire 
frissítettem. A kimaradt tisztségviselőket megkértem, hogy frissítsék az adataikat. 

2015.05.17 

Létrehoztam egy Facebook csoportot az Informatikai Csoportba jelentkezett 4 főnek. A későbbiekben 
itt tájékoztatom őket a megfelelő információkról, kérem a segítségüket. Természetesen ez csak a 
gyors elérés miatt, ezen felül levelezési listán is tájékoztatni fogom az Informatikai Csoport tagjait, 
hogy hivatalos levelezés is folyjék a beszélgetésről. 

2015.05.18 

A TTK Hallgatói Alapítvány érettségi előkészítő oldalán a kért változtatásokat elvégeztem. Ide 
tartozott a menüpontok kivétele, hivatkozások beszúrása űrlapba, órarend létrehozása, oktatók 
leírásának létrehozása, és képek feltöltése. 

2015.05.20 

Az ELTE TTK HÖK Facebook oldalán, Horváth Tamás segítségével, a jogokat újra kiosztottuk. Korábbi 
adminok/szerkesztők jogát elvettük, csökkentettük. 

Horváth Tamás jelezte felém, hogy a http://ttkhok.elte.hu/szabalyzatok oldalon a Kari 
Ösztöndíjbizottság ügyrendje valamiért a Választási Bizottság ügyrendjére hivatkozik. Ezt a hibát 
elhárítottam, visszaállítottam a KÖB ügyrendjére. 

Bohár Balázs jelentkezett az Informatikai Csoportba, hogy segítse munkánkat. 

2015.05.21 

Székely Gellért kérésére az Eötvös 5km oldalán (http://eotvos5.elte.hu) beállítottam a 
szövegszerkesztő nézetet a hírek létrehozásához. Ehhez a CKEditor modult alkalmaztam az oldalon. 

2015.05.24 

Nagy Gergely jelezte felém, hogy elfelejtette a jelszavát a http://ttkhok.elte.hu oldalra. Elkészítettem 
neki az új jelszót. Miután többször is eredménytelenül próbált belépni, az oldal letiltotta egy kis időre 
a felhasználóját. 

2015.05.27 

Probléma volt a http://ttkhok.elte.hu oldal designjával. A fájl valamilyen oknál fogva megfelezte 
magát. A közel 2000 soros CSS fájl 260 sorosra módosult. Ebben az internetem szakadozása játszott 
szerepet (épp a design mentettem volna ki, mikor megszakadt a kapcsolat). Egy korábbi backupból 
visszaállítottam a design. Ennek köszönhetően helyreállt a címek kattintása is. 

2015.05.28 

Horváth Tamás jelezte, hogy csatlakozna az Informatikai Csoporthoz. 

2015.06.01 

A http://ttkhok.elte.hu oldalon egy designbeli probléma volt, amelyet Tabajdi Péter is jelzett. Elég 
nehezen voltak kattinthatók a címek. Mikor frissítettem a designt az egész elszállt, így backupból újra 
javítanom kellett. DE! már rendesen működik az oldal 

2015.06.04 

Karbantartási módba helyeztem a http://biosz.elte.hu oldalt, és a háttérben elkezdtem dolgozni az új 
designon. Ez azért fontos, mert 07.15-én meg kell nyitnunk az oldalt. Mint bioszos hallgató sokat 
jelent nekem. 
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2015.06.05 

 

Rádl Attilát hozzáadtam a TTK HÖK facebook oldal szerkesztői közé, és ezzel együtt Kovács Fanni, és 
Csonka Diánától megvontam ezen jogokat. 

2015.06.06 

A http://biosz.elte.hu minden tartalmát töröltem. Később a szakterület új tartalommal fogja 
felruházni az oldalt. Folytatódott a design megírása, és már telefon optimalizált módban. 

Egyéb: 
2015.05.18 

Részt vettem az új időszak első Választmányán mint delegált képviselő. Úgy érzem sikerült 
eredményesen kezdenem az időszakot. Több dologban is hozzá tudtam szólni, és véleményem szerint 
helyes döntéseket hoztunk. 

2015.05.19 

Biológia Szakterületi Bizottsági elnökként való leköszönésem után találkoztam az új Koordinátorral, 
Nagy Anikóval, és elindítottuk az átadás-átvétel folyamatát. Átadtam a levelezést, weblap 
hozzáférést, szekrény kulcsot, levelezési listákat. 

2015.05.20 

Felkértem az Ellenőrző Bizottságot, hogy a Küldöttgyűlés póttagjainak elérhetőségét szerezzék be, és 
vigyék fel az elérhetőségi táblázatba. 

2015.05.21 

Nagy Anikónak segítettem a Biológia Szakterületi Bizottsági ülés emlékeztetőjét feltölteni a 
http://ttkhok.elte.hu oldalra. Így a legutóbbi ülés jegyzőkönyve elérhető az alábbi linken: 
http://ttkhok.elte.hu/bioszab-2015. 

2015.05.29 

Jelen voltam a Tisztségviselői ülésen, ahol meghallgatásra került, ki mit vár magától, a HÖK-től illetve 
az új elnökünktől. A megválasztott tisztségviselők nagyon aktívnak, és lelkesnek tűnnek. Remélem a 
továbbiakban is megmarad ez a fajta lelkesedés. 

Horváth Tamás megkért, hogy küldjem el neki a 2015.05.18-ai Választmány emlékeztetőjét. A 
keresett irat megtalálása után, az Alapítvány Kyocera gépével bescanneltem, és elküldtem a kért 
papírokat. 

Ezen kívül a napi rutinfeladatokat elvégeztem: felhasználók informálása, a http://ttkhok.elte.hu 
weboldal rendszeres frissítése, néha kábelhuzigálás és egyéb problémák megoldása. Ezúton 
szeretném megköszönni mindazon tisztségviselőnek és képviselőnek a munkáját, akik segítettek 
abban, hogy a http://ttkhok.elte.hu weboldal mindig az aktuális adatokat és a legfrissebb híreket 
tartalmazza. 

Fetter Dávid 
TTK HÖK Informatikus 

informatikus@ttkhok.elte.hu 
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Mentorkoordinátor 

Időrendi bontás 

Esemény Időpont 

Alakuló Küldöttgyűlés 2015.05.16. 

MECS 2015.05.28. 

Biológia SzaB és Tisztségviselői ülés 2015.05.29. 

Utólagos mentorjelentkezés 2015. június 

Utólagos mentorképzés 2015.06.26. 

Mentortábor szervezésének elkezdése 2015. június 

Az események részletesebb kifejtése 

Alakuló Küldöttgyűlés 

Az Alakuló Küldöttgyűlésen az új képviselőtestület újraválasztott – ennek köszönhető, hogy jelenleg 
ezt a beszámolót olvasod… :) 

Köszönöm a bizalmat, illetve ezúton is eredményes munkát szeretnék kívánni a képviselőknek, illetve 
tisztségviselő-társaknak. 

MECS 

Habár sokan jelezték igényüket a beszélgetésre, sajnos beteljesült az a félelmem, hogy a 
vizsgaidőszak kezdetén jelentkező hajtás közbe fog szólni. Így egy viszonylag kis létszámú társaság 
jött össze. Ami külön öröm, az az, hogy több tisztségviselő is el tudott jönni, illetve hozzászólásaikkal 
színesítették a beszélgetést. Az ülésen szó volt az Alakuló Küldöttgyűlésen megfogalmazott 
kritikákról, illetve az azokat figyelembe vevő új irányvonalakról; a Mentorhétvége tapasztalatairól; 
illetve arról, hogy a mentorpóló milyen dizájnú legyen. 

Két ötlet merült fel, végül Herpai Júlia seniorkoordinátorral a vörös alapszín mellett döntöttünk. 

Biológia SzaB 

Az ülésen az utólagos mentorképzésről beszélgettünk, hiszen ez idén csak a biológia szakterületet 
érinti. Én úgy vélem, az ülés konstruktív volt. 

Tisztségviselői ülés 

Bár nem mindenki tudott eljönni, én nagyon hasznosnak tartottam. Zsolti az elején megkért minket, 
hogy mondjuk el, mit várunk magunktól, a HÖK-től, illetve tőle. Ezen a fonalon vezetve nagyon jó 
gondolatok születtek. Saját véleményem az, hogy ha a felfrissült tisztségviselői gárda jelenlegi új, 
vagy legalább is megújult lelkesedését fenn tudja tartani, akkor nagyon sok jó dolgot tudunk majd 
létrehozni ez alatt a ciklus alatt. 

Utólagos mentorjelentkezés 

Az elején nagy izgalom volt, hogy egyáltalán a kellő mennyiségű jelentkezőt sikerül-e megszólítanunk, 
de végül (a jelentkezést meghosszabbítva) még többen is lettek (4 helyre 6 jelentkező). A hirdetésben 
legnagyobb szerepe Anikónak, mint szakterületi koordinátornak volt, amiért nagyon hálás vagyok 
neki. 

Utólagos mentorképzés 

A hat jelentkezőből csak öten jelentek meg az előadáson, ez meglepett, de ettől függetlenül 
zökkenőmentesen zajlott. A jelentkezők egy másfél órás intenzív képzést kaptak, amelyen az 



 

ösztöndíj, a tanulmányi és a csapatépítési szekciókról hallottak. Az ösztöndíjas előadást Balogh Dániel 
tartotta, akinek ezért köszönettel tartozom, illetve Rád Attilának is, aki bár nem ért rá, felajánlotta, 
hogy a későbbiekben szívesen tart előadást. Az idő szorítása miatt végül én tartottam meg a 
tanulmányi szekciót is, az összes fontos dolgot kiemelve. 

Mentortábor szervezésének elkezdése 

A Mentorhétvége körül jelentkező, főleg a költségekben megjelenő kommunikációs problémákat 
igyekeztem megelőzni, így azonnal megkerestem Dukán András Ferencet. Az ő segítségével kezdtünk 
el helyszíneket keresni. Több árajánlat is befutott, a végső döntés még előttünk áll, de az eddigiek 
nagyon bíztatóak. 

A közeljövő eseményei 

Utólagos mentorképzés – kiválasztás 

A jelöltek július harmadikán, délelőtt írják meg a mentortesztet, aminek gyors kijavítása után egyből 
megtartjuk a szóbelit is, amelynek keretében kiválasztjuk a legalkalmasabb személyeket. A jelöltek 
csak a mentorkisokost kapták meg, a kérdéstárat nem, így ők lesznek az elsők az idei gárdából, akik 
így írnak tesztet. 

Mentortábor 

A szervezés legnehezebb része mindig a szálláskeresés, ez jelenleg (Dukán András Ferencnek 
köszönhetően) eléggé jól halad. A vizsgaidőszak soha nem a legjobb lehetőség feladatok kiosztására, 
ezért eddig magát a programszervezést nem kezdtük el. A héten viszont már felvettem Herpai 
Júliával a kapcsolatot, és a tábor programjainak váza kezd kialakulni. Amint ez megvan, a konkrét 
feltöltés is elkezdődhet, a többi szervező bevonásával. 

Alapvető irányvonal, hogy ne legyen túlzsúfolt, mint az eddigiekben, kevesebb, de tartalmasabb 
program legyen, így a mentoroknak lehetősége legyen pihenni, boltba menni stb., ez végső soron 
ahhoz is hozzájárulhat, hogy a késések, csúszások számát minimalizáljuk. 

Emellett elkezdtem kidolgozni a tábor minőségbiztosítási tervét is. Erről a napokban fognak 
tájékoztatást kapni a mentorok is. A lényege, hogy (az elmúlt években először) valóban komolyan 
vesszük a táborban írt ismétlő tesztet. 

Egyéb, a tisztséghez nem kötődő feladatok 

Gólyatábor főszervezőként igyekeztem minél jobban együttműködni a vezetőséggel, és úgy 
gondolom, ez sikerült is, hiszen az eddigi határidőket rendre tartani tudtuk. Természetesen ez nem 
valósulhatott volna meg társam, Kerényi Péter hozzájárulása nélkül. 

A delegáltságaimnak jelenleg még nem kellett eleget tennem, de a közeljövőben várható lesz egy 
TOB ülés a köztársasági ösztöndíj miatt. 

Rutinfeladatok, zárszó 

Bár a félév utolsó fogadóóráját nem tudtam megtartani tanulmányi okok miatt, az e-mailben 
egyeztetett személyes megkeresésekre elérhető voltam. A kommunikációs csatornákon mindig jó 
elérhetőségem volt. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! 

Budapest 

2015.06.27. 



 

Török Mátyás 

mentorkoordinátor 

Biológia Szakterületi Koordinátor 

Beszámoló 
Időrendi bontás: 

 05.16. Alakuló Küldöttgyűlés 
 05.29. Szakterületi Bizottsági ülés 
 05.29. Tisztségviselői ülés 
 06.05. Rendkívüli Küldöttgyűlés 
 06.10. Intézeti Tanács 
 06.17. Kari Tanács 

 

Tevékenységek: 

 Az Alakuló Küldöttgyűlésen Muliter Ádám azzal a kéréssel fordult hozzám, hogy 
segítsek neki hallgatókat keresni a bódvarákói őrségbe. Ennek a feladatnak hamar neki is 
láttam. Nagy örömömre érdeklődők vannak, viszont kevés. Ezért továbbra is folytatni fogom 
a keresést.  

 Török Mátyás segítségével elindult a biológia szakterületen a mentor utójelentkezés, 
aminek hírét próbáltam minél több csatornán keresztül eljuttatni a hallgatóknak, illetve a 
mentorok is segítettek ebben. Végül elegendő hallgató jelentkezett.  

 Mint kiderül az időrendi bontásban egy Szakterületi Bizottsági ülésre is sor került. 
Ennek fő oka a mentor utójelentkezés volt. Továbbá döntést kellett arról hozni, hogy Fetter 
Dávid - annak ellenére, hogy nem tudna részt venni a gólyatáborban - jelentkezhetne-e 
mentornak. Ezt a javaslatot a Szakterületi Bizottság tagjai egyhangúan elfogadták. 
Pozitívumként elkönyvelhető az is, hogy nemcsak a képviselők vettek részt az ülésen.    

 A levelezés átvétele után kiderült, hogy két levelezőlistához nem kaptam jelszavat, 
emiatt szóltam Fetter Dávidnak, aki igényelt nekem újakat. Ezenkívül Dávid segítségével 
frissítettük az egyes levezőlistákat.  

 A RuBisCo is jó irány felé halad. Azóta is újabb hallgatók jelentkeztek, akik szívesen 
segítenének a korrepetálások megszervezésében. Illetve a Szakterületi Bizottsági ülésen is 
rengeteg ötlet született arról, hogy hogyan lehetne a legjobban megvalósítani a 
korrepetálásokat, valamint ezáltal segíteni a kritérium dolgozatokra való felkészülést.  

 Fetter Dávidnak és Bohár Balázsnak köszönhetően a biosz.elte.hu is hamarosan egy új 
kinézettel és tartalommal fog rendelkezni, amely reményeink szerint többeknek is segítséget 
fog nyújtani abban, hogy hamar megszerezzék a számukra fontos információkat.   

 A Tétékás Nyúz különszámához is sikerült egy hallgatót (Néma Juditot) találni, aki 
megírta a biológia témájú cikket.  



 

 Az MSc-s felvételi bizottságba delegáltat találni nem volt egy egyszerű feladat. Sajnos 
nem is sikerült elegendő MSc-s hallgatót beszervezni. Így az első felvételi napon a hat hallgató 
helyett három, míg a második felvételi napon csak egy hallgatót tudtunk a bizottságba 
delegálni.  

 A levelekre és megkeresésekre igyekeztem minél hamarabb, valamint legjobb tudásom 
szerint válaszolni.  Delegáltságaim révén részt vettem az Intézeti Tanácson és a Kari Tanácson. 
A biológiai szakterület delegáltjait pedig próbálom folyamatosan beszámoltatni. A Szakterületi 
Bizottság tagjait is folyamatosan értesítem a különböző feladatokról és történésekről. 

  A vizsgaidőszak után szeretnék egy SzaCs ülést szervezni, valamint a szakos előadást is 
azután tervezem megtartani. 

  

 Köszönöm, hogy végig olvastad a beszámolómat!  Ha felmerülne bármilyen kérdés 
nyugodtan keress meg, akármelyik kommunikációs csatornán keresztül.        

  

Áporka, 2015.06.27. 

                                                                                                                     Nagy Anikó Zsuzsanna 

                                                                                                            Biológia Szakterületi Koordinátor 

                                                                                                          bioszk@ttkhok.elte.hu  

 

Berekméri Evelin, Fizika szakterületi koordinátor 

 

Időrendi bontás 

 05.16. Alakuló Küldöttgyűlés 

 05.18. Választmány 

 05.29. Tisztségviselői ülés 

Kommunikáció 

A pályázatomban kiemelt szerepett kapott a kétirányú kommunikáció, illetve a 
tisztségviselői ülésen is elmondtam, hogy az első rövidtávú célom a levelezőlisták 
kezelésének elsajátítása. Ezzel úgy érzem jó úton haladok, felvettem a kapcsolatot a 
szakterülettel és a bemutatkozó levél után több megkeresés is érkezett, főleg 
szakirányválasztással, szakok megszűnésével és a gólyatáborral kapcsolatban. Tapasztalatom 
szerint a hallgatók óvakodnak attól, hogy a hivatalos, tisztségviselői email címen keresztül 
kérdezzenek. A Mafihével közös Facebook oldal kezelését is átvettem, így az oldal kedvelői 
naprakész informálódnak a közéleti és tanulmányi ügyekről.  

Feladatok 

  Mivel megválasztásom óta vizsgaidőszakban vagyunk, a szakterületen nem került 
rendezvény megszervezésre. Feladataim eddig háttérszervezés jellegűek voltak – felvenni a 
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kapcsolatot a hallgatókkal egyrészt a Nyúz tudományos különszámával, másrészt a 
mesterszakos felvételikkel kapcsolatban. Bár mindkét esetben elmondható, hogy viszonylag 
szorított az idő, sajnos a hallgatók passzivitása jelentősen hátráltatta a haladást. Szerencsére 
végül a Nyúz is  megjelent és a Szakterületi Bizottság közreműködésével sikerült 7 hallgatót 
meggyőzni, hogy vállalják el a delegáltságot a mesteris felvételi bizottságba.  

Kérdéseiteket, észrevételeiteket a fizikaszk@ttkhok.elte.hu címre várom. 

2015.június 26. 

Berekméri Evelin 

http://www.facebook.com/ehbfizszacs 

 http://eltehb.mafihe.hu 

 

FÖLDRAJZ-, ÉS FÖLDTUDOMÁNY SZAKTERÜLETI 

KOORDINÁTOR 

Réthy Miklós András 
2015.05.16. – 2015.06.30. 

Időrendi bontás: 

 

2015. 05. 16. Alakuló Küldöttgyűlés 

2015. 05. 18. Választmány 

2015. 05. 28. MECS 

2015. 05. 29. Tisztségviselői ülés 

2015. 06. 05. Küldöttgyűlés 

2015. 06. 25. Szakos előadás (mentoroknak) 

2015. 06. 29. Választmány 

2015. 06. 30. Küldöttgyűlés 

 

ÁLTALÁNOS TEENDŐK 

A facebook-csoportokat, levelező listákat frissítem, napi rendszerességgel figyelem. A 

választmányi delegáltságomnak eleget tettem, részt vettem emellett a május 28-i MECS-en is, 

e-mailes megkeresésekre válaszoltam. 

ÖSSZEGZÉS  

Sok feladat nem hárult rám vizsgaidőszak lévén, a kötelezően ellátandó feladatokat 

megoldottam, a mesterszakos felvételikre találtam hallgatói delegáltakat, akik vállalták a 

jelenlétet. Igyekszem aktívan hozzászólni a választmányi listán felmerülő kérdésekhez, emellett 

megszerveztem a szakos előadást a mentoroknak, valamint besegítek a gólyatábori 

szervezésben, kommunikálom a földes mentorok és a gólyatábori szervezők között a meglevő 

információkat. Rendezvényre nem került sor, a földrajzos gólyák számára megszervezésre 

került egy szakirányválasztó beszélgetés még az Alakuló Küldöttgyűlés előtt, a földtudósok 

részére sajnos nem tudtuk ezt megtartani. 
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SZAKOS ELŐADÁS 

Érzésem szerint hasznos volt megtartani az előadást, még mindig sok hiányosságra derült fény 

a mentorokat illetően (de lehet, hogy csak nem volt kedvük válaszolni, mert fáradtak a 

vizsgáktól), ugyanakkor általában véve elmondható, hogy felkészültek a feladatokra, és 

talpraesettek ahhoz, hogy szembe tudjanak nézni a rájuk váró kihívásokkal. Ettől függetlenül 

támogatom, hogy a mentortáborban még legyen komoly képzésük, emellett igyekszem őket a 

gólyatábori körülményekre is minél jobban felkészíteni, ez az elmúlt évi gólyatáborok után 

kiemelkedően fontos. 

ZÁRÁS 

Őszre több szakterületi rendezvényt tervezünk, emellett be kívánom vezetni a korrepetálás 

rendszerét a szakterületen, a részletes tervezés nyáron fog elkezdődni, és a szervezéssel együtt 

ősszel folytatódik, a nyáron szeretnék részt venni a mentortáborban (bár az első napot 

terepgyakorlat miatt kihagyom), emellett készülök a gólyatáborra, és az azt megelőző gólya-

mentor találkozóra. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad beszámolómat, a kérdéseket szívesen várom személyesen, vagy a 

foldtudszk(kukac)ttkhok.elte.hu e-mail címen! 

Réthy Miklós András 

Földrajz-, és Földtudomány szakterületi koordinátor 

ELTE TTK HÖK 

 

2015. június 27. 

 

Kémia Szakterületi Koordinátor 

ELTE TTK HÖK 

2015. május 16. – 2015. június 30. 
  

Időrendi bontás 

 

2015.05.18. Választmány 

2015.05.22. Kari Ösztöndíjbizottság Ülés 

2015.05.28. ELTE EHÖK Küldöttgyűlés 

2015.06.26. Utólagos mentorképzés 

2015.06.29. Választmány 

2015.07.01. ELTE EHÖK Alakuló Küldöttgyűlés 

 

Szöveges beszámoló 
 

Az alakuló küldöttgyűlés óta a vizsgaidőszak miatt átlagosnál kevesebb feladat hárult rám, 

mint szakterületi koordinátor. Ilyen volt például a szakos előadás megszervezése, MSc-s 

felvételikre hallgatói delegáltak keresése.  

A szakos előadáson jó magam sajnos nem tudtam részt venni, az előadásnak ezt a részét a 

mentortáborban szeretném pótolni. 

Vajda Levivel elkezdtük az Überfúzió buli szervezését. 



 

 

Általános feladatok 
 

Általános teendőimet legjobb tudásom szerint elláttam. A levelező listákat és a Facebook-os 

csoportokat napi rendszerességgel néztem és próbáltam frissíteni.  

 

Delegáltságok 
 

Az alakuló óta összesen egy Választmány volt, amin jelen is voltam. Május 20-án Hoksza 

Zsolt megbízott a Kari Ösztöndíj bizottság elnökének, így azóta azokat a feladatokat is én 

látom el. Május 22-én tartottunk egy KÖB ülést, amin a júniusi pályázatokról szavaztunk. 

Utána kiderült, hogy kimaradt egy-két pályázat illetve még érkeztek is be pályázatok, így 

kérvényeztünk egy pótutalást, ami június 25-én meg is történt. Június 26-án Török Mátyás 

megkeresésére a előadást tartottam az ösztöndíjakról az utólagos képzésben résztvevő 

biológus mentoroknak. 
 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha kérdésed van, keress meg e-mailben vagy 

akár személyesen.  

Balogh Dániel 

Kémia Szakterületi 

Koordinátor 

ELTE TTK HÖK 

kemiaszk@ttkhok.elte.hu 

 
Fáki Anna, Matematika szakterületi koordinátor 

2015. május 8. – 2015. június 25. 

Időrendi bontás 
 05.08. Záró küldöttgyűlés 

 05.12. Választmány 

 05.13. GyógyMatek GT | Szervezői találkozó 

 05.15. Kerekasztal beszélgetés 

 05.18. Választmány 

 05.28. MECS 

 05.29 Tisztségviselői ülés 

 05.30. GyógyMatek GT | Programpontok felelőseivel találkozó 

 06.05. Rendkívüli küldöttgyűlés 

 06.11. Intézeti Tanács 

 06.18. Szakos előadás mentoroknak 

 06.25. Szakirányválasztó Fórum 
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MATSZACS aktivitás 

Rendezvények 
A beszámoló időintervalluma nagy részben a vizsgaidőszakra esik, így nagyon sok eseményről nem 
tudok írni. 

LEN – Logikai sátor 
Mivel a záró küldöttgyűlés a LEN utolsó napjára esett, így eddig a civil falu keretein belül 
megszervezett Logikai sátorról előző éves beszámolómban nem esett szó. Minden jól működött, a 
sátor időben kinyitott és a megbeszélt időpontban be is zárt. Többen is vállaltak felügyelést, hogy a 
játékok ne tűnjenek el véletlen se, így ezúton is köszönöm mindenkinek a sok segítséget. Úgy 
gondolom, hogy a program jól sikerült, olyan szempontból, hogy soha nem volt üres a sátor, de 
jövőre jó lenne, ha még több más szakos hallgatót is oda tudnánk vonzani. 

Szakos előadás 
Erre az eseményre június 18-án került sor, amin két mentor kivételével mindenki részt tudott venni. 
Örömünkre szolgált, hogy négy oktató is eljött és másfél órán keresztül beszélgethettek velük a 
mentorok a meglátásaikról, kérhettek tanácsot, hogy mit javasoljanak a gólyáknak majd a 
szintválasztásnál. Visszajelzések alapján az oktatók is nagyon élvezték és hasznos találták ugyanúgy, 
mint a mentorok.  

Szakirányválasztó Fórum 
Ez az esemény az elsőéves hallgatóknak nyújt segítséget abban, hogy melyik szakirányt válasszák. Itt 
is négy oktató tette tiszteletét és ismertették, hogy melyik szakirány kinek lenne megfelelő, illetve 
készséggel válaszoltak a hallgatók kérdéseire. Elég sikeresnek bizonyult a rendezvény, hiszen 
körülbelül 30-an vették részt rajta, annak ellenére, hogy a szakirányválasztás határideje is mai nappal 
zárul le. 

Tisztségviselői aktivitás 

Rutin feladatok, delegáltságok 
A mindennapos rutinfeladatokat igyekeztem ellátni, napi szinten olvasom az e-maileket és 

mindre maximum egy-két napon belül próbálok válaszolni. Választmányi és Intézeti Tanács 

delegáltságomat kivétel nélkül betöltöttem, fogadóóráimat a vizsgaidőszak előtt megtartottam. 

A küldöttgyűlésen nem tudok részt venni, és egy hétig nem is leszek nagyon elérhető, így 

péntek estig szívesen fogadom a kérdéseket, illetve amint visszajövök külföldről, tudok majd 

rájuk válaszolni, de addig is bármilyen kérdést, észrevételt szívesen fogadok! 

2015. június 25. 

 

 

Sudár Mariann 

ELTE TTK HÖK Tanárképzési Szakterületi Koordinátor 

2015.05.16-06.30. 

Időrendi beosztás: 

2015.05.20. Tanárképzési és Tanár-továbbképzési Tanács (TTT)-ülés  

Fáki Anna 

matekszk@ttkhok.elte.hu 

70/605-7631 
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2015.05.27. Tanári Napok Tata-táborszervezői ülés 

2015.05.27. ELTE HÖK Tanárképzési Bizottsági ülés 

2015.05.28. MECS 

2015.06.05. Rendkivüli TTK HÖK Küldöttgyűlés 

2015.06.06. Szakos mentor előadás 

2015.06.08. Tanárképzési és Tanár-továbbképzési Tanács (TTT)-ülés 

2015.06.17. TTK Kari Tanács ülés 

Tanárképzési és Tanár-továbbképzési Tanács (TTT)-ülés  

Az első ülés fő témája a 4. vagy 5.évben végzendő “Rövid iskolai gyakorlat”  kialakítása. 

Ezzel kapcsolatban jelentős érdekellentétek vannak. A PPK és a gyakorló iskolák szeretnék, 

ha a hallgatók minél több időt az iskolákban töltenének, de ez időben szinte lehetetlen, mert 2 

kerditért órákat kellene tartanunk, de közben 26 másik kreditet az egyetemen kellene 

teljesíteni. A következő ezzel kapcsolatos ülés július 1-én lesz, itt igyekszünk  az előzetesen 

megbeszélt hallgatói érdekeket minél jobban érvényesíteni. 

A második ülésen gyakorlóiskolák vezetőtanári kinevezéseit fogadtuk el. 

ELTE HÖK Tanárképzési Bizottsági ülés 

Ez volt az első hivatalos ülésünk a testület megalakulása óta. Az ülés fő témája volt a TTT 

ülésen kialakított  4. vagy 5. évben végzendő “Rövid iskolai gyakorlat” véleményezése, 

igyekeztünk összeszedni olyan problémákat, melyek mindenkit egyformán érintenek, hogy a 

következő TTT ülésen már a közös érdekeket tudjuk képviselni. Cél, hogy a kötelezően 

iskolában töltött időt maximalizáljuk illetve, hogy a követelményeket úgy határozzuk meg, 

hogy azok a hallgatók számára mindenféle trükkök nélkül teljesíthetőek legyenek. 

TNT-szervezői ülés 

Kiosztottuk a feladatokat a szervezők között, megkezdtük az állomásötletek begyűjtését, és 

ezek szervezői bírálatát.  Véleményem szerint a munka egész jól halad, az IK-val közösen 

megy a munka, valamint a PPK Tanárképzési referense is besegít a szervezésbe. Remélem a 

táborra majd minden összeáll.  

Szakos mentor előadás 

Mi ezt egy mentori összejövetel formájában ejtettük meg, melyen tájékoztattuk a mentorokat 

a HÖK-ön belüli változásokról, ezt követően pedig alaposan végigtárgyaltuk a 

tanárszakosokat érintő speciális részeit a  mentorkisokosnak.  

Rutinfeladatok, delegáltság 

Mindennapi feladataimat igyekszem ellátni, sajnos a Tanári MA-s felvételi bizottságokba nem 

sikerült mindenhova  hallgatót találni, igaz hogy a kereséshez a többi szakterületi koordinátor 

segítségét kértem, mert én nem férek hozzá az MSc-s hallgatókhoz. Választmányi és Kari 

Tanács delegáltságomnak eleget tettem. 

  



 

Ellenőrző Bizottság 

Beszámoló a 2015. június 30-i Küldöttgyűlésre 

Az ELTE TTK HÖK az Ellenőrző Bizottságba a 2015. május 16-i Alakuló Küldöttgyűlésen Józsa Kornélt, 
Őri Bálintot és Vígh Bencét választotta az Ellenőrző Bizotság tagjának. A Bizottság 2015.05.20-i ülésén 
Őri Bálintot választotta elnökének. Az azóta eltelt időszakban, vizsgaidőszak lévén, kevés dolgunk 
akadt. Napi teendőionket ellátuk, jelen beszámoló kiküldésére is figyelmeztettük a tisztségviselőket. 

Tisztségviselők átadás-, átvételei 

Az Alakuló Küldöttgyűlés óta folyamatosan keressük azon tisztségviselőket, akik nem adták át – vagy 
legalábbis hivatalosan nem – levelezésüket, kulcsaikat, belépőkártyájukat, vagy bármely egyéb, a 
tisztségükből adódóan hozzájuk került eszközt utódjuknak vagy az Ellenőzrző Bizottságnak. Ezen 
átadás-, átvételi elismervények, illetve folyamatok egy kivétellel 2015. június 27-ig lezajlottak. 

Betöltetlen tisztségek 

A be nem töltött tisztségekhez tartozó eszközök jelenleg – a kommunikációs biztos belépőkártyája 
kivételével – a Bizottságnál vannak. A titkár feladatai egy részét ellátjuk, plakátolással is 
foglalkoztunk. 

Jelenlét 

A 2015.05.18-ra összehívott Választmányon és a 2015.05.29-i Biológia szakerületi bizottsági ülésen 
egy-egy fő, a 2015.06.05-i Rendkívüli Küldöttgyűlésen a Bizottság teljes létszámmal volt jelen. 

Személyi bontás: 

Józsa Kornél: 

2015.05.29.: a biológiai szakterület SzaB ülésén részt vettem, nem volt a megszokottaktól eltérő 
feladatom. 

2015.06.05.: elkészítettem Hoksza Zsolt, 05.19-én megválasztott elnökének elnöki mandátumát, 
majd résztvettem az aznapra összehívott Rendkívüli Küldöttgyűlésen. 

Őri Bálint: 

2015.05.18.: a Választmány megbízott a titkári levelezés kezelésével a tisztség betöltéséig, ezzel 
együtt a titkár egyéb feladatai nagy részét is ellátom. 

2015.05.20.: az Ellenőrző Bizottság ülésén a Bizottság elökének választottak. 

2015.06.05.: Rendkívüli Küldöttgyűlés 

2015.06.11.: Pintér Kornélia kérésére ismertettem a titkár napi teendőit, bemutattam az iktató 
rendszer működését. 

Vígh Bence: 

2015.05.18.: részt vettem a Kiemelkedő Hallgatói Teljesítmény Egyszeri Ösztöndíj bírálása ügyében 
összehívott Választmányon. 

2015.06.05.: elkészítettem a tanulmányi elnökhelyettes megválasztása ügyében összehívott 
küldöttgyűlés menetrendjét, majd részt vettem a Küldöttgyűlésen. 

  



 

ELTE TTK Hallgatói Alapítvány 

2015.05.05.-2015.06.27. 

 

Az elmúlt időszak meglehetősen eseménydúsnak volt mondható. Az év végi hajrá sok 

teendővel látta el az alapítványt. Május 5-8. között megrendezésre került a legnagyobb 

alapítvány által rendezett esemény a Lágymányosi Eötvös Napok. Emellett a napi 

rutinfeladatainkat is igyekeztünk ellátni. 

 

1. Előkészítő tanfolyamok: 

Május 12-én oktatói megbeszélést tartottunk. Ennek a mostanra hagyományosnak mondható 

évzáró összejövetelnek a fő témája az év értékelése és a következő évre való felkészülés volt. 

Oktatóink visszajelzése alapján is elmondható, hogy sikeres évet tudunk magunk mögött. 

Elkezdődött a szeptemberben induló képzések marketingje: facebook kampány és igazgatói 

körlevél formájában. Eddig már több, mint 50 jelentkezőnk van. Ennek valószínűleg az az oka, 

hogy az előjelentkezési akcióval jelentős kedvezmény jár azoknak, akik június 30-ig 

jelentkeznek és befizetik az első részletet. (A jelentkezők egy része az első részletet ugyanakkor 

még nem fizette be, a Küldöttgyűlés idejére már pontos adatot fogunk tudni mondani a 

tényleges jelentkezőkről, amennyiben érkezik ilyen irányú kérés.) 

Szeretnénk reformot végrehajtani a levelező tanfolyamoknál és e-learning rendszer kiépíteni a 

hatékonyság érdekében. 

 

2. Fénymásoló/szakdolgozatkötés/bolt 

A szakdolgozat kötés a második félévre beindult. Áprilistól újra lehetőségük volt a hallgatóknak 

nálunk köttetni szakdolgozataikat, amivel többen éltek is. A fénymásoló is zavartalanul 

működött, korábbi terveinkkel szemben nem zártuk be, mert a kampuszon csak mi tudunk 

színes fénymásolást vállalni. A bolttal kapcsolatosan több irányban kezdeményeztünk 

egyeztetést, ennek egyelőre nincs konkrét eredménye. Az azonban már biztos, hogy az Eötvös 

Kiadó a náluk levő könyvek egy jelentős részét visszaadja és ennek tárolása egyelőre nem 

megoldott. 

 

3. Tétékás Nyúz 

Kicsit problémás volt anyagi források hiányában a lap megjelentetése, de minden tőlünk 

telhetőt megtettünk azért, hogy papíros formában is megjelenjen az újság. Sajnos szponzori 

pénzek alig áramlanak be amiből könnyebb lenne a megjelentetés. Ezzel együtt 2 Nyúz is 

megjelent papír alapon az elmúlt időszakban. 

 

4. Rendezvények 

Az elmúlt időszakban nem szerveztünk kis rendezvényeket. Minden energiánkat a LEN kötötte 

le, amely sikeresen lezajlott, a tavalyi év látogatószámait is felülmúlva. E mellett sikeresen 

lezajlott a XXVIII. 5vös 5km-t is. A LEN támogatói jegyeknek köszönhetően összesen 

nagyjából 100.000 forint támogatást kapott az  alapítvány. Ezúton is köszönjük mindenkinek a 

segítséget! 

 

5. Hivatalos ügyintézés, bíróság  

Május 29.-én kuratóriumi ülést tartottunk. A felügyelő bizottság új tagja tisztségénél fogva 

Hoksza Zsolt, akit a kuratóriumi ülés után a Felügyelő Bizottság elnökének is megválasztott. 

Itt elfogadásra került, az azóta bíróságra is leadott éves pénzügyi beszámoló. Ezen felül 



 

megvitattunk számos aktuális kérdést. A legfontosabb témáink a LEN, illetve a nyári 

előkészületek voltak, ideértve a szolgáltatások és a bírósági bejegyzés helyzete.  

 

6. Pályázatok 

2015.06.26.-án kaptuk meg a NEA pályázatok eredményét. Sajnos sem a szakmai, sem a 

működési pályázatunk nem kapott támogatást, ugyanakkor a szakmai pályázatunk 

(mentorrendszer támogatása) a várólistán meglehetősen elől szerepel, így ott még remélhetjük, 

hogy mégis megítélésre kerül valamekkora támogatás. A mentortábor megvalósulását ez nem 

veszélyezteti, de a résztvevőknek így jelenlegi állás szerint úgy tűnik, hogy szükséges lesz 

hozzájárulniuk a költségekhez. 

 

A továbbiakban is várjuk az Önkéntes segítőket valamint az Alapítvány munkájáért 

érdeklődőket! Köszönjük, hogy elolvastad, igyekeztünk röviden összefoglalni a legfontosabb 

dolgokat, de akár írásban, akár az ülésen szóban, szívesen válaszolunk a felmerülő kérdésekre. 

Budapest, 2015. június 27. 

          Dukán András Ferenc      Csutka Boglárka 

   Kuratóriumi elnök      Kuratóriumi titkár 

    ELTE TTK Hallgatói Alapítvány                                    ELTE TTK Hallgatói Alapítvány 

PÁLYÁZAT TITKÁRI TISZTSÉGRE 
Bemutatkozás  
Pintér Kornélia vagyok, 1994 decemberében születtem Budapesten. Tanulmányaimat 

mindvégig itt folytattam, 2013-ban érettségiztem a Veres Pálné Gimnáziumban. 2013 

szeptemberében kezdtem meg tanulmányaimat az ELTE TTK-n, földrajz-biológia osztatlan 

tanári szakon. Az első félév elvégzése után jelentkeztem mentornak, elvégeztem a 

mentorképzést, majd nyáron segédkeztem a tanárszakos tábor megszervezésében is. 2014 

őszétől földrajz-történelem szakon folytatom már a tanulmányaimat. Az őszi választásokon a 

Tanárképzési Szakterület póttagja lettem. A szakterület megalakulása óta aktívan részt veszek 

az üléseken, illetve kezelem a szakterületi honlapot és a facebook felületet. A tavaszi félévben 

ismételten jelentkeztem mentornak, és tagja is lettem a tanáris mentorgárdának. Az előző 

ciklus utolsó két küldöttgyűlésén már, mint képviselő voltam jelen, a legutóbbi választásokon 

pedig képviselőnek választottak.  

Motiváció, feladatok, felkészülés  
Az alakuló küldöttgyűlés során online jegyzőkönyvet írtam a Tanárképzési Szakterület 

tagjainak. Az összefoglaló jegyzetek készítése mindig is az erősségem volt, melyeket gyakran 

megosztottam gólyáimmal, szaktársaimmal. Ennek kapcsán született meg bennem a gondolat, 

hogy ezt nem csak saját szakterületemnek tehetem meg és emiatt kezdett el érdekelni a titkári 

poszt. Ezen gondolatomat másokkal is megosztottam a szakterületen belül, akik bátorítottak, 

így kerültem kapcsolatba volt titkárokkal, valamint a titkári feladatkörre rálátó emberekkel.  

A tisztséghez köthető elméleti alapokat a korábban titkárként tevékenykedő Ágoston Dóra 

adta át nekem. Ennek során megismertem a titkári feladatok éves bontását, a jegyzőkönyvek 

formai és tartalmi követelményeit és az iktatási rendszer sajátosságait. Tapasztalatait és 

gyakorlati fogásait igyekezett átadni a titkári munka minden feladatkörét illetően.  

 



 

Őri Bálinttól sok útmutatást kaptam a titkári tisztség mindennapi teendőinek kapcsán, mivel 

az Ellenőrző Bizottság elnökeként jelenleg ő látja el ezeket a feladatokat. Az iktatás gyakorlati 

menetét tőle tanultam meg, valamint bemutatta az éves adatokat és a titkári munkához 

kapcsolódó fontosabb személyeket és ügymeneteket, mint például a parkolási engedélyek, 

belépőkártyák igénylése, kulcsfelvételi jogosultságok, TTK HÖK Honlapon végzendő teendők.  

Mindezen tapasztalataimat élesben is kipróbálhattam, mivel az előző (június 5-i) 

Küldöttgyűlés jegyzőkönyvét én készítettem el, mely határidőn belül kiküldésre is került.  

Céljaim  
Szeretném a küldöttgyűlési és választmányi jegyzőkönyveket, emlékeztetőket a lehető 

legpontosabban, és határidőn belül elkészíteni, hogy az elmaradások mennyisége még 

véletlenül se növekedjen. A jelenlegi elmaradások megszüntetésében és pótlásában is 

segédkeznék. Az egyéb titkári teendőket pedig igyekeznék korrektül és gördülékenyen 

elintézni.  

Amennyiben ezt a képviselőtestület is támogatja, szeretném online dokumentum formájában 

írni a jegyzőkönyvet, így a hangfelvételeken alig hallgató felszólalások is rögzítésre 

kerülhetnek, akár az általatok írt kiegészítések segítségével.  

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat. Észrevételeket, kérdéseket, javaslatokat szívesen 

fogadom e-mailben vagy személyesen is.  

Budapest, 2015. június 17.  

Pintér Kornélia  

pinter.kornelia@ttkhok.elte.hu 

 

Tudományos biztos pályázat 

Danicska Marietta Évának hívnak.  Földrajz szakos hallgató vagyok és terület és település 

fejlesztő szakirányra jelentkeztem.  

Középiskolai tanulmányaimat Hajdúszoboszlón a Hőgyes Endre Gimnáziumban kezdtem 6 

évfolyamos képzésben és ugyanitt 2012 nyarán érettségit tettem. 

Középiskolai éveim alatt próbáltam hatékonyan részt venni az iskolai programok 

megszervezésében és lebonyolításában.  

 Egyetemi tanulmányaimat az ELTE TTK földtudomány alapszakán kezdtem meg 2012-ben, 

majd 2 év elteltével földrajz alapszakon folytattam. 

Véleményem szerint a Bolognai rendszer 2005-ös bevezetése óta és az arra való átállás során, 

megváltozott a hallgatók tudományokkal való kapcsolata, sok más minden mellett 

természetesen.  

A karok egymástól való különállósága sok lehetőséggel jár egyben, de ezzel magával hozza, 

kommunikáció nehezebb terjedését is. Szükség lenne egy közös kommunikációs csatornára, 

ahol különböző karok hallgatói tudnák megosztani tapasztalataikat, véleményüket, és talán még 

segítenék az érdeklődő diákokat. Ezen kívül, az a nagyobb probléma, hogy a szakon belül az 

átlaghallgatóval nem tud kialakulni a kommunikáció. Azt a gyakorlatot, amely a HÖK-ön belül 

a szak-koordinátorok között kialakult, célszerű lenne kiterjeszteni az egyetemi hallgatóság 

irányába is. Mert HÖK-ön belül megfelelő. Itt arra gondolok, hogy én, mint földrajzos, azt 

látom, hogy jó lenne, ha a szaktársaim, vagy akik majd új „generációként” érkeznek 

egyetemünkre könnyebben kapnának matekos, fizikás tárgyaikban segítséget. (MASZAT) 



 

Tapasztalataim alapján még azt is megemlíteném, hogy különböző diákok, különböző 

középiskolákból jönnek, teljesen eltérő motivációkkal, érdeklődéssel és tapasztalatokkal, és 

karokon található tömeg között nem találják meg a számukra megfelelő fórumokat, vagy nem 

kapnak segítséget tudásuk kiteljesedéséhez, ezzel együtt elvesztik érdeklődésüket, kedvtelenek 

lesznek. És ez visszaüthet az oktatóknál, mivel az oktató így csupán csak kedvetlen, 

motiválatlan hallgatókat lát.  Itt megint csak megoldásként a lemaradóknak lenne nagy segítség 

a korrepetálás.  

A karokon jelen vannak a szakirányú programok, mint például tudományos előadások, 

beszámolók, vagy akár nagyobb megmozdulások, mint gyárlátogatások, laborgyakorlatok, és 

még sorolhatnánk. Szükség lenne ezek mellett szerintem még több ehhez hasonló programokra. 

De én, ahogy tudom, vannak erre már ötletek, mint pl. városlátogatások, hogy 

eredményesebbek legyenek a diákok, jobban belelássanak, abba, amiről csupán tankönyvekben 

olvashatnak. 

A TDK-felhívásokról, pályázatokról, versenyekről sokkal jobban kellene informálni a 

hallgatókat a szakokon belül. Azt mindemellett tudni kell, hogy a TTK-n folyó tudományos élet 

ilyen szempontból kiemelkedően aktív. A részt vevő hallgatók hetente üléseznek, és 

rendszeresen nyomon követik egymás munkásságát. Mivel ez presztízs kérdése is 

intézményünknek. És ezzel is jobban be lehet vonni a hallgatókat a kutatómunkába, közelebb 

kerülhetnek majd jövőbeli szakmájukkal. 

Megvalósítását a fentebb elmondottaknak pl. a már meglévő tudományos körök bővítésével 

lehetne elérni, mint hogy több előadást szerveznénk, több programot, mint pl.: TDK-

versenyeken induló hallgatók adhatnák elő előadásanyagukat is, ők ezzel is gyakorolhatnának 

a versenyre a számos gyakorlási lehetőségük mellett, mint például a TDK-háziversenyeken is. 

Az érdeklődők pedig gazdagabbak lennének a tudással, információval és akár kedvet 

kaphatnának, hogy ők is induljanak ilyesfajta versenyeken.  

A HÖK weblapján is található a Budapest Science Meetup pár előadásáról videó, ezt szeretném 

bővíteni, még több ELTE-s előadással. El is kezdtem a kapcsolatfelvételt, (és elmondásaik 

alapján szeretettel várnak minden érdeklődő diákot mind azokat, akik előadni szeretnének, 

mind azokat akik csupán meghallgatni szeretnék az előadást). Mert mind iskolai kereteken 

belül, mind ezen kívül is, remek lehetőségnek találom az ilyen megmozdulásokat. 

Fontosnak gondolom még a kiemelkedő tanulók tanulmányainak a támogatását, ezt a 

Honoráciorképzéssel szeretném megvalósítani, ami igaz elég nagy átalakításokra szorul, de 

alapkoncepcióiban kész van, és szerintem használható lehetne. Ebben majd természetesen a 

nálamnál okosabbak véleménye döntsön, de én támogatom az ötletet. 

Célom, hogy mindezeket a terveke, ötleteket, melyeket itt felsoroltam megvalósítsam. 

Szeretnék több embert is bevonni. Jó lenne, ha egy kisebb csoport is összegyűlhetne, mivel így 

több ember, több információt tudna birtokolni, több hallgatónak tudna segíteni. Az emberek 

bevonását a Tudományos Biztosi csoport létrehozásával szeretném elérni, úgy, hogy minden 

szakról szeretnék egy-egy tagot, akik a saját szakjukon tudnák a hallgatókhoz eljuttatni az 

információkat.  Ebben a szakterületi koordinátorok segítségét szeretném majd kérni, ha 

pozitívan bírálnák el pályázatomat. 

Köszönöm, hogy végig olvasták pályázatomat és remélem, megfelelőnek találnak a 

Tudományos biztosi posztra 

Tisztelettel: Danicska Marietta 



 

2015.06.22. 

 

 Pályázat az ELTE TTK Hallgatói Önkormányzat 
átláthatóságért felelős referens tisztségére  
Bemutatkozás: Horváth Luca vagyok, 1994. január 4-én láttam meg a napvilágot Budapesten, itt 
végeztem általános iskolai és gimnáziumi tanulmányaimat is. 2012 óta vagyok az ELTE TTK hallgatója 
matematika alapszakon.  

Irányvonalak:  
Irányvonalnak a TTK HÖK alapelvei közül hármat emelnék ki:  

önkritikát gyakorol és érzékeny azok véleményére, akiket képvisel.  

 lelkesedésük okán 
képesek ellátni az érdekképviseleti feladatokat.  

melynek legfőbb feladata a TTK-s hallgatók képviselete a lehető legtöbb fórumon.  
 
Tisztségviselőként a legfontosabb feladatnak tekinteném, hogy a hallgatók könnyen és minden 
információhoz hozzájussanak, ami érdekli őket.  
Érdekképviselet:  
A hallgatói érdekek azt diktálják, hogy minden információ elérhető és átlátható legyen, bárki 
számára. Sajnos az elmúlt időszakban ez sérült, a be nem töltött tisztségek miatt, nem volt idő a napi 
feladatokon kívül mást ellátni. Úgy gondolom, hogy a probléma jelenleg is fenn áll, sok 
tisztségviselőnek nincs ideje a napi feladatok mellett mással is törődni, erre lenne megoldás az 
átláthatóságért felelős referensi tisztség.  
Feladatok:  
Elmaradások: A legnagyobb hiányosságunk a küldöttgyűlés ülési emlékeztetők, az elmúlt két és fél 
évből nem kerültek fel az oldalra, egy-kettő képviselő listán megtalálható. Nyers anyagok és 
hangfelvételek rendelkezésre állnak a pótláshoz, ezt a munkát mielőbb el kell kezdeni, hogy a 
hallgatók tisztában legyenek a döntésekkel, akkor is, ha nem vesznek részt az üléseken.  
Alapszabály: A következő időben esedékessé válik az Alapszabály módosítása, mivel több 
hiányosságot tartalmaz és nem minden esetben áll összhangban az egyetemivel. Az Alapszabály írása 
a Küldöttgyűlés feladata, ezért fontos lenne, hogy létrehozzunk ötleteléseket azok számára, akik 
szívesen részt vennének a munkában. A szabályzat írás szervezéséből és megvalósításából is 
maximálisan ki szeretném venni a részem.  
Ügyrendek: Az új Alapszabály elfogadásával és a Hallgatói Követelményrendszer módosításával egyes 
ügyrendjeink nem megfelelőek, ezek aktualizálása is a következő időszakban esedékes. A 
módosítások megalkotásában és szervezésében is szeretnék részt venni.  
Egyebek: Jelenleg a kommunikációs elnökhelyettes tisztség betöltetlen, emiatt nincs konkrét ember, 
aki a képzésekkel tudna foglalkozni. Szeretnék a képzések szervezésébe is besegíteni, hogy a 
tisztségviselőket ezzel is tehermentesítsem.  
Az utóbbi időben előfordultak adatigénylések, melyek nehezítették az Önkormányzat munkáját, ha 
ismét felmerülne ilyen feladat, kívánom kivenni a részem, hogy így is megtörténjen a 
tehermentesítés.  
Tájékoztatás:  
Az Alapszabály kimondja, hogy a referensek beszámolási kötelezettségük van.  

„34. § (3) A referensek állandó beszámolási kötelezettséggel tartoznak a Választmánynak, 
valamint a Küldöttgyűlésnek, mely testületek a tisztségviselő munkáját ellenőrzik.”  
Erre mindenképp szükség van egy olyan tisztség esetén, mely feladatköréről nem rendelkezik az 
Alapszabály.  



 

Záró gondolatok:  
Jelenlegi megítélése a Hallgatói Önkormányzatoknak nem túl pozitív, ezért mindenképp célomnak 
tekintem, hogy ez pozitív irányba változzon. Úgy gondolom, hogy ha minden információt elérhetővé 
teszünk és felszámoljuk elmaradásainkat, vonzóbbá tudjuk tenni magunkat a hallgatók számára.  
Köszönöm, hogy elolvastad pályázatom!  
A pályázattal kapcsolatos bármilyen kérdést, észrevételt szívesen fogadok, keressetek bátran az 
alábbi elérhetőségeken!  
Budapest, 2015. június 28.  
Horváth Luca Email: holuaat@gmail.com Tel.: 20/259-9364 

 

ELTE TTK HÖK költségvetés tervezet 2015. év 

Személyi kiadás 

Leltárfelelős   100 000 Ft 

Gólyatáborok 

Geo-Bio    

4 704 528 Ft 

Fizika   

Kémia    

GyógyMatek    

Tanári Napok Tata   

Rendezvények 

Gólyabál   3 000 000 Ft 

Lágymányosi Eötvös Napok   2 400 000 Ft 

Irodafenntartás 

Telefonköltség   60 000 Ft 

TÜSZ, papír, toner   170 000 Ft 

Eszközfejlesztés   260 000 Ft 

Irodabútor   150 000 Ft 

Szervezetfejlesztés 

Mentortábor;Mentorhétvége   757 731 Ft 

Önképző és bevonó hétvége   240 000 Ft 

HÖOK vezetőképző tavasz/ősz   240 000 Ft 

Nyomda 

Tétékás Nyúz, kiadványok   1 230 000 Ft 

PR 

Kommunikáció, pólók   1 400 000 Ft 

   

Tartalék  840 000 Ft 

Összesen  15 552 259 Ft 

   

2015.évi forrás   13 228 605 Ft 

2014.évi maradvány  2 323 654 Ft 

Összesen   15 552 259 Ft 

 


